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İZMİR Büyükşehir Belediyesi Kent Arşivi,
Müzeler ve Kütüphaneler Şube Müdürlüğü ve

Yeni Kuşak Köy Enstitülüler Derneği önemli
bir projeye imza attı. Konak Tan
Mahallesi’ndeki “Köy Enstitüleri Anı ve Kültür
Evi”, genç Türkiye Cumhuriyeti’nin eğitimli,
çağdaş, modern bir nesil yetiştirme hedefinin

özgün projesi Köy Enstitüleri’ni konu alıyor.
Binada birçok bilgi ve belgenin yanısıra

600 kitap bulunuyor.  �12’de

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
7

Çevreyi korumada 
yerel yönetim

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Döviz kurunun akıbeti 
ne olacak? 

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

Baharın 
muhteşem ikilisi

4 TL
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ENFLASYON DÜŞECEK Mİ?

SEÇİMLERİNİNardından yapılacaklar listesinin
hayli kabardığına dikkati çeken ekonomist Osman
Sirkeci de, “1 Nisan’dan sonra yurttaşımızı acı bir
reçete bekliyor. Dolar kuru en az 40 lira olabilir.
Bir süreliğine de olsa hızlandırılmış enflasyon
ağustos ayının sonuna kadar bizi bekliyor.
Söylemlerin tam tersine yüksek oranlı enflasyon
kapımızda olacak. Seçimlerden sonra özellikle
kamu sektöründe kemer sıkmak zorundayız. Sıkı
para politikasına dönmek zorundayız. Üretimi
destekleyen, istihdamı riske atmayan politikalarla
durum dengelenmeli” dedi. �9’da

‘ÜRETİM DESTEKLENMELİ’

AK Parti'nin Büyükşehir Adayı Hamza Dağ'ı
eleştiren CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
“İzmir’e kayyum atanmaya çalışılıyor
ama İzmir buna geçit veremeyecek.
Kimse İzmirli’nin aklıyla alay etmesin”
diye konuştu. �4’te
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ESNAFIN
YÜZÜ

GÜLECEK

ÇALIŞMALARINI hızla sürdüren
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Konak
Belediye Başkan Adayı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Birlikte güçlüyüz, daha sık bir
araya geleceğiz” dedi. � 5’te

MENDERES Cüneytbey Mahallesi Muhtar
Adayı Ercan Yılmaz geliştirdiği projelerini
anlattı, gerçek ihtiyaç sahiplerini tespit
ettikten sonra yardımların sürekli olarak
sağlanacağını söyledi. � 5’te

YÜREKTENDokunuşlar Derneği (YÜDOP)
Başkanı Ayşegül İnceoğlu, Ramazan
ayı boyunca ihtiyaç sahibi kişilere iftar
yemeği vererek yeni bir yardımlaşma
hareketiyle gönülleri kazandı.
İnceoğlu, “Gönül istiyor ki her bir
yüreğe dokunalım” dedi.  �3’te

Alkışlar iyilik
meleklerine…

YAŞLILARA Saygı Haftası kapsamında
bu yıl ilk kez Karşıyaka’da
düzenlenen ‘İzmir 3. Yaş
Üniversiteleri Şenliği’ yoğun katılımla
gerçekleştirildi. Üç okulun iş
birliğiyle düzenlenen şenlik,
Karşıyaka Belediyesi’nin ev
sahipliğinde Taypark’ta yapıldı. � 7’de

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com

Kira bedelinin 
belirlenmesi-4
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SERKAN AKSÜYEK

serkan@ibailetisim.com

Tarihler 13 Mayıs 2018’e 
geri sarılacak
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Kemeraltı’nın
gizemi burada
YÜZLERCEyıl İzmir’in bereketini tarihi
çarşısında çoğaltan Kemeraltı’nı daha farklı
bir gözle ve bilinmezlikleriyle deneyimlemek
isteyenleri “Kemeraltı’nın Yüzleri”, “Yaşayan
Kemeraltı Rehberi” kitapları bir araya
getiriyor. Eserlerde  tarihi çarşının ve kültürel
çeşitliliğin izleri konu ediliyor.  �12’de

İLÇENİN, 25 yıldır CHP yönetiminden
memnun kalmadığını ve
hizmetsizliğin had safhaya ulaştığını
belirten Cumhur İttifakı’nın Çiğli
Belediye Başkan Adayı Murat
Gökçekaya, çözüm için projelerinin
hazır olduğunu söyledi; “Çiğli
varoş semt olmamalı. Ben tüm
halkın gurur duyacağı bir Çiğli
hedefi ile geliyorum. Hizmet
yapan kazansın” dedi. � 6’da
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SEÇİMçalışmalarına tam gaz devam eden
Cumhur İttifakı’nın Büyükşehir Adayı
Hamza Dağ, “Gece-gündüz çalışarak
İzmir’i, dünyada elle gösterilen bir şehir
haline getireceğiz” dedi. � 4’te
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CUMHUR İttifakı
Karşıyaka Belediye
Başkan Adayı İsmail
Çiftçioğlu, kentte
yaşayan engelli
vatandaşların
hayatını
kolaylaştıracak
projelerini anlattı.
� 5’te

ENGELLİLERE
DESTEK SÖZÜ

HOMEROS'UN
adası olarak da
bilinen Sakız’ın
en renkli
organizasyonl
arından
Mostra
Karnavalı’na
İzmir’den
katılan dev
kuklalar,
festivalin
gözdesi oldu.
�12’de

60.Kütüphane Haftası kutlamaları bugün başlıyor.
İzmir İl Kültür Turizm Müdürlüğü ve Türk
Kütüphaneciler Derneği İzmir Şubesi'nin hazırladığı iki
programda neler var neler… Bu yılın teması da yapay
zeka temelli akıllı kütüphaneler.  �2’de
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OKUMA AŞKINA…
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‘SİYASETE DEĞİL
HİZMETE BAKIN’
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FİNANSuzmanı Irmak Nural, “Dünyada gıda
enflasyonu düşerken Türkiye'de temel ihtiyaç
ürünlerindeki fiyat artışı sürüyor. Bu haliyle
devam ederse dar gelirli ve engelliler gibi daha
kırılgan kesimler büyük sıkıntılar yaşayacaktır.
Ülke ekonomisindeki sıkıntılar küresel değil,
Türkiye'ye has sorunlardır” dedi. Nural, “Yerel
seçimlerin ardından yüksek enflasyona gem
vurulacağını öngörüyorum. Yerel seçimden sonra
baskı bir anda kaldırılarak dövizde şok yükselişler
meydana gelebilir veya faizler daha da üst
seviyelere çekilebilir” ifadelerini kullandı. 
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NİHAT
AK

Irmak Nural Osman Sirkeci

Üst üste yaşanan seçimlerin ekonomiyi olumsuz etkilediğini belirten uzmanlar
akılcı politikaların 31 Mart’tan sonra acilen uygulanması gerektiğini söylüyor
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60. Kütüphane Haftası öncesinde Türk
Kütüphaneciler Derneği (TKD) İzmir Şube
Başkanı Hatice Gümüş ve Yönetim Kurulu

üyesi, İzmir Büyükşehir Belediyesi Kent Arşivi
Müzeler ve Kütüphaneler Şube Müdürlüğü Şefi
Yeliz Çam Tatlıbadem ile APİKAM'da bir araya
gelerek söyleştik. TKD 1949 yılında, Ankara'da
kurulmuş. TKD İzmir Şubesi ise 1966 yılından bu
yana çalışmalarını sürdürüyor. Kütüphanecilerin
yanı sıra kitap dostlarının da çalışmalara
katılabildiği derneğin 149 üyesi olduğunu
öğreniyoruz. 

TKD İzmir Şube Başkanı, 22 yıllık kütüphaneci
Hatice Gümüş, dijitalleşmenin bu gün
kütüphanecilik ve arşiv sektörünün
vazgeçilmezi olduğunu söylüyor.
Kütüphaneciliğin bilişim
teknolojileri kapsamında
çok hızlı gelişen bir
meslek grubu
olduğunu anlatan
Gümüş, tüm
dünyada akıllı
kütüphaneler ve
yapay zekanın
konuşulduğunu
belirtiyor. Bu
nedenle bakanlığın
bu yıl Kütüphane
Haftası temasını
ağırlıkla yapay zeka
olarak belirlediğine
dikkati çekiyor. Hatice
Gümüş, tüm bu yenilikçi
çalışmaların sürdürülebilir olması için,
akıllı kütüphane uygulamalarının yaygınlaşması
ve kütüphanelerin ev sahibi olan
kütüphanecilerin haklarını savunmak,
koşullarını konuşmak amacıyla da TKD'nin
"sürdürülebilirlik ve savunuculuk" temasını
seçtiğini vurguluyor.

İzmir'de şehir kütüphanesi acil ihtiyaç
İzmir'de "kütüphane" olarak tasarlanmış bir

şehir kütüphanesine acil ihtiyaç duyulduğunu
belirten Hatice Gümüş, "Kente gelen birisinin bir
anıt gibi mutlaka görmek, ziyaret etmek
isteyeceği modern bir şehir kütüphanesi, cazibe
merkezi olacak bir mekan, neden yapılmasın?"
diyor. Gümüş, "Ankara’da Milli Kütüphane ve
Millet Kütüphanesi, İstanbul'da Rami
Kütüphanesi ve Beyazıt Kütüphanesi bu ihtiyacı
karşılıyorken, maalesef güzel İzmirimizin bir
şehir kütüphanesi yok" diye ekliyor. 

Kütüphane olarak tasarlanmış bina
yapılmasa da İzmir merkezinde çok fazla atıl bina
bulunduğuna dikkati çeken TKD İzmir Şube
Başkanı Hatice Gümüş, "Yerel yönetimlerin ve
devletin iş birliği çerçevesinde görkemli,
araştırmacılar için de merak uyandıran, kent
hafızasının oluştuğu, korunduğu, akıllı bir
kütüphane projesi rahatlıkla yapılabilir" diyor.
Gümüş, İzmir'in kent merkezindeki en önemli
kütüphanelerinin İzmir Milli Kütüphane ve
APİKAM olduğunu ancak yer, hizmet, koleksiyon
bakımından yetersiz durumda olduklarını dile
getiriyor.

Kütüphaneler ders çalışma mekanı
Öğrencilerin kütüphaneleri ders çalışma

mekanı olarak değerlendirdiğini, kent
merkezinde ve ilçelerde açılan kitap kafelerin bu
işlevi gördüğünü belirten Hatice Gümüş,
araştırmacıların daha çok araştırma ya da
üniversite kütüphanelerini tercih ettiğini

belirtiyor. Yeni nesil kütüphane hizmetlerinin
kullanıcıyı kütüphanelere çekmeye başladığını
söyleyen Gümüş, "Örneğin İzmir’de Alsancak
Halk Kütüphanesi'nde etkinlik yapılmayan gün
yok diyebilirim. Bu da kullanıcı sayısını etkiliyor"
görüşünü paylaşıyor. 

Kütüphanelerin niteliği sorgulanıyor
İzmir'de halk kütüphanelerinin yanı sıra İzmir

Büyükşehir Belediyesi, ilçe belediyeleri,
üniversiteler ve Fransız Kültür Merkezi, Goethe
Enstitüsü gibi kurumlara ait farklı nitelikte
kütüphanelerin bulunduğuna değinen Hatice
Gümüş, son dönemde kütüphane ile kitaplık
kavramının biraz karıştığını dile getiriyor.

Özellikle "Her mahalleye bir kütüphane"
projesi kapsamında İzmir'de 51

mahalle muhtarlığında "kitaplık"
oluşturulduğunu, ancak bu

sistemin ne yazık ki
sürdürülebilir olmadığını

anlatan Gümüş, sözlerini
şöyle sürdürüyor:

"Söylemler ve girişim
güzel elbette ancak
buraların
desteklenmesi, okuyucu
analizi yapılması, kar-

zarar analizi yapılması
gerekiyor. Öte yandan

yerel yönetimlerin açtığı
kitaplıklarda otomasyon

sistemi yerine her belediye
kendine özel numerik sistem ya da

barkod kullanıyor. Bu kütüphaneler
toplu katalog sistemine dahil değil, hangi

kütüphanede ne kitap var, bilmek zor. Çünkü
hepsi kendine göre bir kataloglama yapıyor. Bu
karmaşaya bir de kurumlarda kütüphaneci
istihdam edilmediğini ekleyince evrensel
kurallara göre kurulmuş bir kütüphaneden söz
edemiyoruz."

Kütüphane var kütüphaneci yok
Kütüphanecilik mesleğini yapacak,

kütüphanelerde çalışacak kişilerin mutlaka
üniversitelerin bilgi belge yönetimi bölümü
mezunu olması gerektiğini söylüyor TKD İzmir
Şube Başkanı Hatice Gümüş, "Kütüphaneciler
kütüphanelerin ev sahibidir. Ev sahipleri
kütüphanelerde değil" diyor. "İzmir'deki
kütüphanelerde kaç kütüphaneci çalışıyor?"
soruma verdiği yanıt ise bu mesleği tercih etmeyi
düşünen gençler için umut kırıcı: "İzmir'de
üniversite kütüphanelerinde çalışan kütüphaneci
toplamı 33. İzmir'in en eski kütüphanesi İzmir
Milli Kütüphane’de bir, İzmir Büyükşehir
Belediyesi kütüphanelerinde bir kütüphanecilik
mezunu çalışıyor."

Türkiye genelinde 15 üniversitede bilgi belge
yönetimi eğitimi verildiğini, ancak bu alanda ciddi
bir akademisyen eksiği bulunduğunu belirten
Hatice Gümüş, "İzmir Katip Çelebi Üniversitesi
kentimizde bu eğitimi veren tek üniversite. Bilgi
belge yönetimi bölümü 2010 yılında açılmasına
rağmen öğretim elemanı eksikliğinden daha ilk
mezunlarını bile verememiş durumda" diyor.
Gümüş, "Okul açıldıktan tam 14 yıl sonra yani bu
yıl, 180 öğrenci bu bölümden mezun olacak.
Umarım mesleklerini yapabilecekleri
kurumlarda istihdam edilebilirler" dileğini
paylaşıyor. 

Kitap bağışı konusu
TKD İzmir Şube Yönetim Kurulu üyesi, 26

yıllık kütüphaneci, İzmir Büyükşehir Belediyesi

Kent Arşivi Müzeler ve Kütüphaneler Şube
Müdürlüğü Şefi Yeliz Çam Tatlıbadem söyleşimiz
sırasında kitap bağışı konusuna değiniyor.
İnsanların daha çok evlerini boşaltmak için kitap
bağışladıklarını anlatan Tatlıbadem, bunlar

arasında nitelikli kitap bulmanın zor olduğunu
belirtirken şu bilgileri paylaşıyor:

"Pandemi döneminde de yaşadık, insanlar
kitap bağışladılar, evden çıkamayanlar için İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak evlere kitap servisi
yaptık. Daha sonra bu bağışlar sürdü. Ancak
gelen beş-altı koliden kullanılabilecek nitelikte
belki bir koli kitap çıkıyor. Biz de isteyenlere

dağıtıyoruz. Örneğin cezaevlerinden kitap talebi
çok geliyor. Sınava çalışan mahkumlar var, hatta
bu kitaplardan çalışıp üniversite kazanalar
olduğunu biliyoruz. Yine onların çocukları için
test kitaplarını ulaştırıyoruz. Bu kitaplar bağış

değil, sıfırdan alınan kitaplar. İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin kütüphane ve kitap dostları için
yaptığı çok değerli çalışmalar var. Mahalle
kütüphaneleri de çok güzel bir proje. Özellikle
kimi mahallelerde muhtarın da çabasıyla çok
güzel sonuçlar alıyoruz. Kitap sayısı her geçen
gün artıyor. Çocukların kadının kitaba
ulaşamadığı yerlerde bu hizmet daha da değerli." 

Kütüphanecilik, kütüphaneler ve ilgili konularda toplumsal farkındalık yaratmayı amaçlayan
Kütüphane Haftası bu yıl 25 - 31 Mart 2024 tarihleri arasında, İl Kültür Turizm Müdürlüğü ve
Türk Kütüphaneciler Derneği İzmir Şubesi'nin hazırladığı iki ayrı programla kutlanacak

İKİ KURUMDAN İKİ
FARKLI PROGRAM

Türk Kütüphaneciler Derneği (TKD) İzmir
Şubesi'nce ev sahipliğinde düzenlenen 60.
Kütüphane Haftası 25 Mart 2024 Pazartesi
günü saat 13.30'de
düzenlenecek açılış
töreniyle başlayacak. EÜ
Atatürk Kültür
Merkezi'ndeki törenin
ardından "Okuyucu ödülleri"
verilecek. Ödül törenini
"Sürdürülebilirlik ve
savunuculuk" konulu panel
izleyecek. Hafta içinde
"Kaynaktan veri yollarına
yeni nesil bilgi hizmetleri"
konferansı, "Kütüphane
ortamında yapay zeka"
konferansı, "Akademik
kütüphaneler İzmir" paneli,
tiyatro gösterileri, yazar
söyleşileri
gerçekleştirilecek. Etkinlik
mekanları Ahavat Şalom
Sinagogu, APİKAM,
Bornova Belediyesi
Atatürk Kitaplığı, Cihat
Kora Kütüphanesi, EÜ
Atatürk Kültür Merkezi,
Fransız Kültür Merkezi,
İBB Kent Kütüphanesi,
İzmir Kültür Sanat
Fabrikası ve Yaşar
Üniversitesi olarak
belirlendi. TKD İzmir
Şubesi'nin paydaşları
arasında İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Bornova,
Karşıyaka ve Karabağlar
belediyeleri, Goethe
Enstitüsü, Fransız Kültür
Merkezi, İzmir Milli
Kütüphane ve Türkiye Görme
Özürlüler Kitaplığı (TÜRGÖK),
Ege, Dokuz Eylül, İzmir
Yüksek Teknoloji, İzmir Katip
Çelebi, İzmir Bakırçay, Yaşar Üniversiteleri ve
İzmir Kavram Meslek Yüksek Okulu yer aldı.

TKD'nin etkinliklerine ilişkin detaylı programa
izmirkutuphaneci.org/59-kutuphane-haftasi/
web adresinden erişilebilir.

İl Kültür Turizm
Müdürlüğü'nün
programında da çok
sayıda panel, atölyeler,
sergi, dans gösterileri,
opera dinletisi, tiyatro
gösterisi yer alıyor. Hafta
içinde Geleneksel
"Kütüphane enleri" ödül
töreni, 8-10 yaş grubu için
"Kütüphanelerde yapay
zeka uygulamaları" çocuk
atölyesi düzenlenecek.
"Kitabın serüveni: Kil
tabletten dijital tablete
yolculuk", "Dünyanın en
küçük kitabı ve Türkiye'nin
ilk uluslararası sanat
dergisi Homeros'un
hikayesi" , "Yapay zeka
çağında okuma",
"Türkiye'de yapay zeka
kullanımı" konulu
söyleşiler yapılacak,
"Yapay zeka gözünden
İzmir halk
kütüphaneleri" sergisi,
opera dinletisi,
"Kütüphanedekiler-
bilgi paylaşımı", "Halk
kütüphanesinde bir gün
deneyim paylaşımı"
konulu paneller,
yaratıcı drama
çalışması, şiir dinletisi
yapılacak, okuma
şenliği düzenlenecek.
Etkinlikler Karşıyaka
Hoca Mithat İlçe
Kütüphanesi,

Atatürk İl Halk
Kütüphanesi, İzmir Edebiyat Müze
kütüphanesi, İzmir Kültür Sanat Fabrikası
Alsancak Halk Kütüphanesi'nde izlenebilecek.

Türk
Kütüphaneciler

Derneği haftanın
temasını

"Sürdürülebilirlik ve

savunuculuk" olarak belirledi,

İzmir İl Kültür Turizm

Müdürlüğü ise etkinliklerini

"Yapay zeka temelli akıllı

kütüphaneler" temasıyla

gerçekleştirecek
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YÜDOP Dernek Başkanı Ayşegül İnceoğlu, Ramazan ayı boyunca ihtiyaç sahibi
kişilere iftar yemeği vererek yeni bir yardımlaşma hareketiyle gönülleri kazandı

Yürekten Dokunuşlar Derneği
(YÜDOP) ile Yaylacık Gençlik ve
Yardımlaşma Derneği ortak
çalışmalarıyla büyük bir
organizasyona adım attı. Ramazan
ayı boyunca Buca’nın kırk yedi
mahallesinde iftar yemeği vermek
amacıyla yola çıktıklarını söyleyen
YÜDOP Dernek Başkanı Ayşegül
İnceoğlu, “Ramazan’ın ikinci günü
bu etkinliğe başladık. Hedefimiz
elli bin kişiydi. Bu hedefe de
ulaştık. Yirmi senedir bu tarz
yardımlaşma hareketlerinin
içerisindeyim ama ilk defa bu
kadar büyük bir etkinlik yapıyoruz”
dedi. İnceoğlu, organizasyonun
detaylarını Ege Telgraf WEB
TV’de Seher Onay’a anlattı.  

‘DEZAVANTAJLI ÇOK AİLE’
İftar yemeği etkinliğiyle

Buca’da eski mahalle kültürünü
yaşattığını söyleyen İnceoğlu,
“Kurulan alanda bütün yemekler
ihtiyaç sahiplerine dağıtılıyor.
Hocalarımız duaları okuyor ve
konuşma yapıyor. Her akşam bu
şekilde geçiyor. İftar verdiğimiz
alana katılamayan yaşlılarımızın da
evlerine yemek gönderiyoruz. Bazı
belediye başkanları ve adayları
hemen hemen bütün yemek
etkinliğimize geliyor. Bizleri tebrik
ediyorlar. Menderes’te de bu tarz
bir etkinlik yapmayı düşünüyorum.
Bunun haricinde erzak dağıtımımız

da oldu. Bir aileyi, bir süre idare
edebilecek miktarda erzak
veriyoruz. Bunun haricinde zincir

marketlerin birisinden alışveriş
kartları aldık. Kartlara belli
miktarda bakiyeler yüklettik. Bu
kartları dağıtıyoruz. Özellikle
alkol ve tütün ürünleri satmayan
bir market seçtik.

Bazı kalabalık ailelere tek kart
vermekle de yetinmedik. Birkaç
kart vermişliğimiz oluyor.
Dezavantajlı çok ailemiz var”
dedi.

‘GÜZEL BİR HAREKET’
Dernek olarak gençlerden

büyük destek gördüklerini
vurgulayan İnceoğlu, “Gençler
iyilik hareketine öyle bir bulaştılar
ki bekli de yapacağı yanlışlardan

imtina edecekler. İyilik
hareketinin içinde birçok işlerimiz
oluyor. Kadınlara, çocuklara ve
can dostlarına yönelik
çalışmalarımız devam ediyor.
Gönül istiyor ki her bir yüreğe
dokunalım. Herkes bir işin
ucundan tutunca iyilik zaten
kendiliğinden oluyor. Bu şekilde
örnek de oluyoruz. 

Nereden dokunduğumuz değil,
nereye dokunduğumuz önemli.
Mesele ismen anılmak da değil,
büyük tabloyu görmek. Biz, güzel
bir hareketin içindeyiz. Bu hareket
Ramazan’la da sınırlı değil. Bütün
sene devam edecek” ifadelerini
kullandı.

Köpek katliamına
tepkiler çığ gibi

Uyuşturucuya
asla geçit yok

Silahlı saldırıda
7 TUTUKLAMA

Halkapınar aktarma merkezinin önünde
Çetin Ermiş'i (71) tabancayla öldürüp, Ü.E.
(32) ve İ.A.'yı (47) da yaralayan O.K. (29) ve
H.D. (31), polis ekiplerince yakalanarak
gözaltına alındı.  Olay, geçen 19 Mart'ta
Halkapınar Aktarma Merkezi'nde meydana
geldi. Kimliği belirsiz kişilerce açılan ateşte,
kurşunların hedefi olan Çetin Ermiş ölürken,
Ü.E. (32) ve İ.A. (47) yaralandı. Şüpheliler olay
yerinden kaçarken, polis ekipleri şüphelileri
yakalamak için harekete geçti. Cinayet Büro
Amirliği ekiplerinin teknik ve fiziki takibi
sonucunda, saldırının şüphelileri O.K. ve H.D.,
suç aleti tabanca ile birlikte bugün
yakalanarak gözaltına alındı. Yapılan
soruşturmada, O.K. ve H.D.'ye yardım ettiği
tespit edilen A.K. (29), H.E. (41), H.Y. (34), İ.Ü.
(24) M.F.K. (34), Ö.Ç. (29)ve H.Y. (34) isimli 7
şüpheli de yakalanarak gözaltına alındı.
Mahkemeye çıkan 2 zanlı ve 7 si de saldırıya
yardım eden toplam 9 şüpheliden 7'si
tutuklanırken, 2'si adli kontrol şartıyla
serbest bırakıldı. Olayın, husumet ve alacak
verecek meselesinden dolayı gerçekleştiği
öğrenildi. (DHA)

Bornova’da yan yana eğlence mekanlarının
bulunduğu toplu alanda meydana gelen silahlı
kavgada, 1 kişi bacağından vuruldu. Polis
ekipleri tedbiren diğer mekanları boşaltırken,
olayla ilgili bir kişi gözaltına alındı. Olay, saat
00.30 sıralarında Kazımdirik Mahallesi'nde
eğlence mekanlarının toplu bir şekilde
bulunduğu komplekste meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre H.U., eğlenmek için
girdiği eğlence mekanında bir kadını taciz
ettiği iddiasıyla dışarı çıkartıldı. Burada
yaşanan tartışmanın ardından H.U., mekan
çalışanlarını tehdit ederek bölgeden ayrıldı.
Yaklaşık 10 dakika sonra elinde tabancayla
ortak alana gelen H.U.'yu gören başka bir
mekanın çalışanları, H.U.'yu darbetmeye
başladı. Yaşanan arbedede H.U.'nun

tabancasının ateş alması sonucu K.A. adlı bir
kişi bacağından yaralandı. Durumun
bildirilmesinin ardından olay yerine polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi. Yaralanan K.A.,
sağlık ekipleri tarafından ambulansla Ege
Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesine
kaldırılırken, yaralının hayati tehlikesinin
bulunmadığı öğrenildi. Silahla eğlence mekanı
önüne gelen ve tabancanın ateş alması sonucu
bir kişinin yaralanmasına sebep olan H.U. ise
suç aleti tabancayla birlikte gözaltına alındı.
Ortak alanda bulunan eğlence mekanları ise
tedbir amacıyla boşaltılırken, silah sesleri ve
kavgayı duyan müşteriler büyük panik yaşadı.
Gözaltına alınan şüphelinin emniyetteki
işlemleri sürerken, olayla ilgili soruşturma
başlatıldı. (İHA-DHA)

Ödemiş ve
çevre
ilçelerde;
halk arasında
'Ormanbank'
olarak bilinen
grubun;
hazine arazisi
satıp
kiralama
veya orman
müdürlüklerinde sözde tanıdıkları
vasıtasıyla orman ihalelerinden kar
payı verme vaadi ile vatandaşlardan
yüklü miktarda para topladıklarını
tespit edilen O.A., A.G., M.B. ve Ü.A.,
polis ekipleri tarafından kıskıvrak
yakalandı. Yapılan incelemelerde
dolandırıcıların, çok sayıda
vatandaştan 50 milyon lira para
topladığı ortaya çıktı. “İzmirli
tosuncuk” olarak bilinen O.A. ile
şüphelilerden A.G., çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı; M.B. 
ise adli kontrol şartıyla serbest
bırakıldı. (İHA)

Bornova’da tartıştığı kız arkadaşını sokak ortasında
darbeden saldırgan, bir vatandaş tarafından cep
telefonu kamerasıyla görüntülendi. Olay gece
saatlerinde Bornova Kazımdirik Mahallesi'nde
meydana geldi. Sevgili olduğu iddia edilen çift, sokak
ortasında tartışmaya başladı. Tartışmanın ardından kız
arkadaşını darp etmeye başlayan saldırgan, sokaktaki
diğer kişi tarafından sakinleştirilmeye çalışıldı. Erkek
arkadaşı tarafından saldırıya uğrayan kadın ise
arabanın camlarını yumruklamaya başladı. Bunun
üzerine şahıs kız arkadaşını darp ederek yere düşürdü.
O anlar bir vatandaş tarafından cep telefonu
kamerasıyla kaydedilirken, şahsın darp ettiği kız
arkadaşının başında beklediği görüldü. (İHA)

İş dünyasının sevilen ismi, duayen sanayici
ve spor adamı Kemal Zorlu, vefatının birinci
yıldönümünde anılacak. Hayatını çalışmaya,
üretmeye adayan, birçok önemli projeye
öncülük eden, yatırım yaptığı sektörlerde
ilkleri gerçekleştiren Mazhar Zorlu Holding
Yönetim Kurulu Başkanı Kemal Zorlu, 25
Mart 2023’te 73 yaşında hayata veda etmişti.
Sanayici iş insanı kimliğinin yanı sıra, Altay
Spor Kulübü ve Türkiye Futbol Federasyonu
yönetimlerinde yer alarak, Türk Sporu'na
önemli hizmetlerde bulunan Zorlu için,
bugün saat 11.00’de, Pınarbaşı
Kabristanı’ndaki mezarı başında yakınları ve
sevenlerinin de katılacağı bir anma töreni
düzenlenecek. (Haber Merkezi)
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Kemalpaşa Belediyesi Armutlu Hayvan
Barınağı’nda belediye görevlileri
tarafından onlarca köpeğin katledildiği
ileri sürüldü. Telef olan hayvanlar ve o
esnada orada bulunan belediye
çalışanlarının cep telefonu kamerasına
yansıdı. Kemalpaşa Belediyesi
Armutlu Hayvan Barınağı’nda, onlarca
köpek katledildi. Belediye
görevlilerinin, bakımını yapamadıkları
için hayvanların sularına ilaç kattığı
ileri sürüldü. Barınakta yerde yatan
çok sayıda köpek ve o esnada orada
bulunan belediye görevlileri cep
telefonu kamerasına yansıdı. Sosyal
medyada yayılan görüntüye çok sayıda
vatandaş tepki gösterdi. (İHA)

Buca İlçe Emniyet Müdürlüğü'ne
bağlı Narko Alan ekipleri, ilçede
uyuşturucu madde ticareti yapan H.G.
isimli şüpheliyi düzenlenen
operasyonla yakaladı. Satışa hazır ve
8 ayrı pakette toplam 10.11 gram
'Metamfetamin' uyuşturucu maddesi,
epilepsi hastalığı tedavisinde
kullanılan 112 sentetik ecza hap ve
hassas terazi ile yakalanan H.G.,
gözaltına alındı. Ayrıca, H.G.'nin
işyerinde yapılan aramada plakasız
motosiklet bulan ekipler, yaptıkları
sorguda motosikletin çalıntı
olduğunu tespit etti. H.G., çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. (DHA)

50 milyon lira
TOPLAMIŞLAR

“Gönüllerimiz istiyor ki
her yüreğe dokunalım”

SEHER
ONAY
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Eğlence mekanında 
panik dolu dakikalar
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“İZMİR’E KAYYUM 
ATAMAYA ÇALIŞIYOR”

“BELEDİYECİLİK 
fark yaratmaktır”

Cumhuriyet Halk Partisi Urla
Belediye Başkan Adayı Selçuk Balkan,
seçim çalışmaları kapsamında
mitinglerine hız kesmeden devam
ediyor. Dördüncü mitingini, 22 Mart
2024 Cuma günü Zeytinalanı
Mahallesi'nde gerçekleştiren Balkan,
bölgenin sorunlarını kısa sürede
çözmek adına hazırladığı projelerini
tanıttı. Mitinge önceki dönem CHP
İzmir İl Başkanı Kemal Karataş,
önceki dönem CHP Urla İlçe
Başkanlarından Ahmet Bahri Yalaz ve
Halil Erkan Soyak da katıldı.
Zeytinalanı sahil düzenlemesinin kısa
bir süre içerisinde tamamlanacağını
belirten Selçuk Balkan, ilçenin giriş
kapısı olarak tanımlanan Çamlıçay ve
Zeytinalanı Mahalle’lerinin peyzaj
tasarımı ve modern aydınlatma
sistemleri ile yenileneceğini açıkladı.
Balkan ayrıca denizin temiz kullanımı
ve amatör denizci eğitimlerinin
verileceğini müjdeleyerek bir Deniz
Müzesi inşa etmek istediklerini
açıkladı. Gastronomi ve turizm okulu,
meslek edindirme kursları, yabancı dil
eğitimleri, amatör denizcilik eğitimi
gibi çalışmalarla gençlere yeni kapıların
açılmasını sağlamayı hedeflediğini
belirten Balkan, “Çöpleri toplar, yolları
yapar, ağacımızı diker Urla’yı
güzelleştiririz önemli olan sosyal
belediyecilik hizmetlerimiz ile Urlalıya
dokunabilmek” dedi. (Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
İzmir’deki ikin gün programına
Foça'dan başladı. Foça Nihat Dirim
Barış ve Demokrasi Meydanı'ndaki
buluşmaya İzmir Büyükşehir
Belediye Başkan Adayı Dr. Cemil
Tugay'ın yanı sıra milletvekilleri, İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu ve CHP'nin
Foça Belediye Başkan Adayı Saniye
Bora Fıçı da katıldı. Foça'da ve
İzmir'de seçimi kazanacaklarını ifade
eden Özgür Özel, bu seçimin
yoksullaştırılmış insanların hükümete
isyan seçimi olduğunu vurgulayarak,
sözlerini şöyle sürdürdü: “31 Mart'ta
sandıklar dile gelip konuştuğunda,
AKP Cumhur İttifakı, ‘belki Foça'yı,
İzmir'i kaybettik. Emekliden, köylerden, AKP'nin
kemik seçmeninden oy alıyoruz. Kimse maaşa,
zamlara, enflasyona bakmıyor. Gözü kapalı bize oy
atıyor' derse, o halde hayat pahalılığının bir maliyeti,
zulmün bir maliyeti yok diye düşünecekler. Emekliler,
yoksullar, çiftçiler, bu seçimde AKP'ye sarı kart
göstermenin zamanıdır.” Konuşmasında AK Parti'nin
Büyükşehir Adayı Hamza Dağ'ı da eleştiren Özgür
Özel, “İçki yasağını savunan aday gelmiş İzmir'de içkili
mekanları geziyor. 'Gelirsek kimsenin yaşam tarzına

karışmayız' diyor. Bunları söylediklerine göre değil,
başka şehirlerde ne yaptıklarına bakarak değerlendirin.
Türkiye’nin göz bebeğinin canına okudular.
Boğaziçi’ndeki rektörü kim atıyorsa Hamza Dağ’ı da o
atadı. İzmir’e kayyum atamaya çalışıyor. Ama İzmir
buna geçit veremeyecek. Kimse İzmir’in ve İzmirli’nin
aklıyla alay etmeye sakın kalkmasın” diye konuştu.
Tugay da Foça’nın doğasının, tarımının tarihinin,
turizminin korunması gerektiğini belirterek, “Foça’ya
hizmet etmenin onurunu yaşayacağım. Bu görevi

layıkıyla yerine getireceğime şüpheniz
olmasın” dedi. CHP lideri Özel,
Aliağa’da belediye imkanlarının çok
azının yurttaşa döndüğünü öne sürerek,
“Son 5 yılda 10 yılda sattıkları ile
inanılmaz kaynakların elde edildiği,
bunu pek azının vatandaşa
döndürüldüğü, bir partinin tüm
siyasetinin finanse edildiği, inanılmaz
bölüşümler, paylaşımlar, ilçenin
kaynaklarını israfı söz konusu” dedi.
Genel Başkan Özel ve Tugay Aliağa
Demokrasi Meydanı'nda Aliağalı
yurttaşlar ve partililerle buluştu. CHP
Genel Başkanı Özgür Özel, Aliağa’da
belediye imkanlarının çok azının
yurttaşa döndüğünü öne sürerek,

“Aliağa 3 milyar TL’ye varan bütçe ile inanılmaz
imkanları olan bir ilçe. Son 5 yılda 10 yılda sattıkları ile
inanılmaz kaynakların elde edildiği, bunu pek azının
vatandaşa döndürüldüğü, bir partinin tüm siyasetinin
finanse edildiği, inanılmaz bölüşümler, paylaşımlar,
ilçenin kaynaklarını israfı söz konusu. Çağatay’ın
kararlığını görüyorum. İlçe gelirini ilçeye harcamak,
kayıt dışı meseleleri kamu yararına yönelterek devasa
bütçeyi hakça, eşitçe, dürüstçe paylaştırmak istiyor”
dedi. (Haber Merkezi)

Cumhur İttifakı’nın Büyükşehir
Adayı Hamza Dağ, seçim çalışmaları
çerçevesinde Çiğli’de inşaatı yarım
kalan Harmandalı Cemevi’ni ziyaret
etti. Dağ’a, Cumhur İttifakı Çiğli
Belediye Başkan Adayı Murat
Gökçekaya da eşlik etti. İnşaat alanını
dolaşan Dağ, cemevi yetkililerinden
bilgi aldı, inşaatın 5 yıldır
tamamlanmadığını öğrendi. Her bir
farklılığın kendileri için bir değer
olduğunu belirten Hamza Dağ, “Bu
değerlerimiz için ne yapılması
gerekiyorsa yapmaya çalıştık. 16
Kasım 2022 tarihli 7421 sayılı kanunla
cemevlerinin elektrik ve su faturasının
Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından
ödenmesi için gerekli düzenleme
yapıldı. Bu yasal düzenlemenin İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak bizi
ilgilendiren kısmına bakacak olursak,
belediyelerin cemevlerine yapacakları
yardımların önü açıldı ve yasal alt
yapısı oluşturuldu.” şeklinde konuştu.
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
bugüne kadar 7 tane cemevi yaptığını
belirten Hamza Dağ, konuşmasında
şu ifadeleri kullandı: “Biz, buradaki
gibi yarım kalan cemevlerini, inşallah 1
Nisan sabahı yetki bize verildiğinde
hızlıca tamamlanmasını sağlayacağız.
Sizlerin teveccühü ile seçildiğimiz
zaman “aşk ile koşan yorulmaz”
şiarıyla gecesiyle gündüzüyle çalışarak
geçireceğimiz beş yıllık bir süreç

başlayacak. 5 yılda 25 yıllık iş üretmek
zorundayız. Dolayısıyla İzmir’in
tamamında çok güzel bir hizmet
sürecini 1 Nisan itibariyle başlatacağız.
Hep birlikte çok ciddi bir çalışma ile
7/24 gece gündüz çalışarak İzmir’i,
dünyada elle gösterilen bir şehir
halime getireceğiz.”

K.MENDERES’E İZBAN
Hamza Dağ, seçim çalışmalarında

Bayındır’da mitinge katıldı. Bayındır
Belediyesi önünde binlerce
hemşehrilisi ve Cumhur İttifakı
Bayındır Belediye Başkan Adayı
Uğur Demirezen tarafından
karşılanan Hamza Dağ, kortej
yürüyüşü ile Fevzipaşa Bulvarı

üzerindeki miting alanına geçti.
Binlerce Bayındırlının katıldığı
mitingde Hamza Dağ, “Biz
kazanacağız, İzmir ve İzmirli
kazanacak. İzmir, Ege’nin,
Türkiye’nin lokomotifidir. O yüzden
tüm vatandaşlarımıza, İzmirlilere bu
meydandan sesleniyorum. Sandığa
giderken İzmir’i dünyanın eşsiz şehri
yapmaya gideceğinizi unutmayın.
İnşallah Bayındır’a, Tire’ye, Ödemiş’e
İZBAN’ı getireceğiz. Sahici, samimi
olacağız, doğru olacağız, çalışkan
olacağız. İzmirli hemşehrilerimize söz
veriyoruz, İzmirli kardeşlerimiz için
gece gündüz demeden çok çalışacağız.
Bizim tek derdimiz var, o da İzmir’i
dünyanın incisi yapmak” dedi. 

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Dr.
Cemil Tugay ile Foça ve Aliağa’da alanları dolduran kalabalıklara hitap etti

“Yarım kalan cemevlerini 
hızlıca tamamlayacağız”
Cumhur İttifakı İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı
Hamza Dağ, seçilmesi halinde İzmir’de inşaatı yarım
kalan cemevlerinin tamamlanacağının müjdesini verdi

AK Parti Konak Belediye
Başkan adayı Ceyda Bölünmez
Çankırı, sahipsiz hayvanlarla
ilgili sivil toplum kuruluşları ile
birlikte hayata geçirecekleri
projelerle ülke genelinde
farkındalık oluşturmayı
hedeflediklerini bildirdi.
Kültürpark'ta çok sayıda
hayvanseverin katılımıyla
gerçekleştirilen tanıtım
toplantısında konuşan Çankırı,
sahipsiz hayvanların yanlış
uygulamalar nedeniyle gün
geçtikçe tehlike arz eden
canlılar olmaya başladığını
söyledi.  Çankırı, üç yeni hayvan
parkı oluşturacaklarını,
Kadifekale'nin alt tarafında

kalan, cephanelik olarak geçen
bölgeyi sahipsiz hayvanlar için
yeni yaşam alanı olarak
ayıracaklarını aktardı. Tam
donanımlı bir hayvan hastanesi
ile hayvan oteli kuracaklarını
anlatan Çankırı, bu tesislerin
şiddete maruz kalmış,
terkedilmiş hayvanların yanı
sıra ekonomik durumu kısıtlı
olan hayvan severlerin sahipli
hayvanlarına da hizmet
vereceğini açıkladı. Mama
üretim tesisleri de kurarak
gıda atıklarını
değerlendireceklerini dile
getiren Çankırı, şöyle konuştu:
"En acısı can dostlarımızın bir
mezarlığı yok. Konak sınırları

içerisinde, kaydı ve çipi olan,
vefat eden can dostlarımız için
bir defin alanı yaratacağız.
Projelerimizle bizlere emanet
olan bu canlara en iyi şekilde
bakacağız. Bize destek veren
çok sayıda STK var, onlara da
teşekkür ediyorum. İzmir bu
anlamda çok bilinçli. Ama
bizler hep beraber eğer bir
organizasyon çerçevesinde bir
çatı altında toplanırsak
inanıyorum ki İzmir'deki
farkındalık bütün Türkiye'ye
çok net bir şekilde mesaj
verecek. Ama burada en önemli
rol tabii ki yerel yönetimlerin
üstüne düşüyor. Bizler buna
hazırız." (AA)

ÇANKIRI’DAN KONAK’A "MUTLU PATİLER PROJESİ" 
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Dövizin
yükselişi
seçim
sonrası 
ne olur?

Türkiye’de yüksek enflasyon ve hayat
pahalılığı yaşanırken, bir de Kur
Korumalı Mevduat’ın (KKM)

kalkmasıyla döviz kurları tırmanışa geçti.
Halk arasında seçim sonrası döviz kurlarında
önemli şekilde yükseleceği konuşuluyor…

Dövizin yükselişiyle ilgili endişelerin
kaynağında, geçtiğimiz yıl yapılan
Cumhurbaşkanlığı seçimleri sonrasında,
kurlarda yaşanan aşırı yükseliş referans
olarak gösteriliyor. 31 Mart yerel   seçimleri
öncesi kurlarda yaşananlara baktığımız
zaman, geçen yıl Cumhurbaşkanlığı
seçimleri öncesindeki kurlarda yaşanan
baskılamanın aksine, kurlarda düzenli ve
kademeli olarak yükselişler görüyoruz…

Bu konuda geçen seçimlerden sonra
kurlardaki aniden ve yüksek oranlarda
yaşanan yükseliş yerine, baskılama
yapılmadan, kontrollü ve zamana yayılan kur
artışları tercih ediliyor. Türkiye Ekonomi
Yönetimi, seçim sonrası, kurlarda sert bir
yükseliş beklemiyor ama yılsonu dolar
kurunun 40 TL civarında olabileceğini dile
getiriliyor…

Piyasaya baktığımız zaman, Türk
Lirası’nın yüzde 50 düzeyindeki politika faizi
getirisi ve yüzde 55 civarında mevduat faizi
getirisi, enflasyona karşı koruma sağlamakta
yeterli olmuyor ve yeniden artan döviz talebi,
kurları yeniden yükseltmeye başlamış
durumda. Geçen yıl Cumhurbaşkanlığı
seçim döneminde olduğu gibi, Merkez
Bankası’nın döviz alımlarında bankalara
limitler vermesi ve belli bir zamandan sonra
döviz alımı yapmanın zor olması da döviz
kurlarında yükselişe neden olduğu
söyleniyor…

Net rezervler, 1 Mart haftasında 21,5
milyar dolar olarak gerçekleşti. Hafta net
rezervler 23,4 milyar dolar düzeyindeydi.
Swap hariç net rezerv ise eksi 41,8 milyar
dolar oldu. Önceki hafta Swap hariç net
rezervler eksi 47,2 milyar dolar olarak
açıklanmıştı. Seçim ekonomisinin başlaması
ve buna bağlı olarak sermaye girişinin
zayıflaması, döviz talebinin, seçim sonrası
kurun yükseleceği endişesi ile artması, döviz
rezervlerinin azalmasında etkili olmuştur…

Seçim öncesi ya da seçim sonrası
olabilecek aşırı kur yükselişi hem Merkez
Bankası’nı, hem de ekonomi yönetimini zora
sokacaktır. TL’nin reel olarak değer
kazanması için, ekonomi yönetimi, adımlar
atmaya çalışmakta, yabancı yatırımcılara
şimdi gelin, yatırım yapın mesajı
verilmektedir… Uluslararası kredi
derecelendirme kuruluşu Fitch, Türkiye'nin
kredi notunu “B” den “B+” ya yükseltirken,
not görünümünü “durağan” dan “pozitif”e
çıkardı. Bu gelişmenin piyasaları olumlu
etkilemesi bekleniyor…

Ekonomik gelişmeler dışında, siyasi
gelişmeler de Türkiye ekonomisini doğrudan
etkileyebilmektedir. NATO’nun
genişlemesine Türkiye’nin onay vermesi ve
ABD’nin yeni F16 uçaklarının alınmasına ve
modernleşme projesine onayı, ABD ve  AB
ile ilişkilere olumlu yansıyacak, bu da
yabancı yatırımcıların ülkeye gelmesine ivme
kazandıracaktır. Türkiye ve ABD’nin bir
süredir gerçekleşmeyen terörle mücadele
istişarelerine yeniden başlaması ve savunma
sanayi alanında yaşanan sorunların çözümü
için iletişim başlatma kararları çok önemli
bir adımdır…

Öte yandan, seçim ekonomisi nedeniyle,
kamu harcamalarının artması ve para
basmanın devam etmesi de, enflasyonu
körüklemeye devam ediyor. Bu çerçevede,
böylesine bir ortamda, vatandaşın elindeki
dövizi bozup, TL’ ye geçmesi
beklenmemelidir. Herkes, elindeki paranın
değerini korumaya çalışmaktadır.

Mart ayı ile birlikte dövizdeki tırmanma
ve TL’nin değer kaybı artarak devam
etmektedir. Bu artış, piyasaya yüksek
enflasyon ve pahalılık olarak
yansımaktadır…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Karşıyakalıların yoğun ilgisiyle
seçim çalışmalarını hız kesmeden
sürdüren Cumhur İttifakı Karşıyaka
Belediye Başkan Adayı İsmail Çiftçioğlu,
açıkladığı projelerle de vatandaşların
beğenisini topluyor. Her geçen gün bir
yeni projesini daha Karşıyakalılarla
paylaşan Çiftçioğlu, “Engelliler İçin
Doğru Projeler” başlığı altında kentte
yaşayan engelli vatandaşların hayatını
kolaylaştıracak projelerini anlattı.
Göreve geldiklerinde Engelsiz Yaşam ve
Rehabilitasyon Merkezi, Engelli
Koordinasyon Merkezi
oluşturacaklarını Engelsiz Karşıyaka
Destekleri vereceklerini belirten
Çiftçioğlu, “Hayata geçireceğimiz

projelerde engelli vatandaşlarımızın
hayatını kolaylaştıracak daima
yanlarında olacak onların konforunu en
önde tutacağız” dedi. Çiftçioğlu, “Evde
Bakım ve Mobil Sağlık Tarama Desteği
ile engele sahip Karşıyakalılara yönelik
evde-bakım hizmetlerini
güçlendireceğiz. Evden çıkamayan
vatandaşlarımıza evde bakım ve sağlık
taraması hizmetleri sağlayacağız.
Engele sahip Karşıyakalıların
sağladığımız sosyal ve maddi
desteklerle her zaman yanlarında
olacağız. Hem fiziksel hem de sosyal
beceriler için aktiviteler
düzenleyeceğiz. Kültür ve sanat
etkinliklerinden indirimli olarak

yararlanmalarını sağlayacağız. İzmir’de
açılacak mola evleri ile sosyal
tesislerde yüzde 75 indirim, eğitim
destek bursu ve ücretsiz tatil imkânı
sağlayacağız. Engelleri Aşan Eğitim ve
Mikro Hibe Desteği ile meslek edinmek
isteyen ya da iş kurmak isteyen engele
sahip Karşıyakalılara meslek edindirme
kurs desteği ve ilk işini kurarken mikro
hibe desteği vereceğiz.” diye konuştu.
Çiftçioğlu, ayrıca Karşıyaka sınırları
içerisinde yaşayan tüm engellilerin
bilgilerinin bir noktada toplanacağı
dijital alt yapıyı oluşturacaklarını ve
engele sahip vatandaşların ihtiyaçlarına
uygun doğru çözümleri hayata
geçireceklerini söyledi. (Haber Merkezi)

Çiftçioğlu: Engellilerin hayatını kolaylaştıracağız

Yerel seçimlere sayılı günler kala
çalışmalarını hızla sürdüren Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP) Konak Belediye Başkan
Adayı Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu, mahalle
mahalle gezerek halkla buluşmaya devam
ediyor. Gün içerisinde Alsancak ve Göztepe
bölgesinde esnaf turu gerçekleştiren CHP'li
Mutlu, Güzelyalı Fuat Göztepe Parkı'nda
vatandaşlarla bir araya geldi. Coşkulu
buluşmanın ardından Zeytinlik
Mahallesi'nde düzenlenen iftar programına
uğrayan Mutlu, daha sonra Kordon'a çıktı.
Çimlerin üzerinde gerçekleştirilen 'Yeryüzü
Sofrası' etkinliğine ev sahipliği yapan Mutlu,
vatandaşlarla birlikte iftar yemeği yedi.
İftarın ardından Mutlu, Parti Meclisi Üyesi
Canan Taşer ile birlikte Alsancak'ta saha
çalışması gerçekleştirdi. Çalışmalarına gece
saatlerinde devam eden Mutlu, Altay
Mahallesi'nde oturan Süreyya Tarhan'ın
sahur sofrasına konuk oldu. Parka kurulan
sahneden vatandaşlara seslenen ve sandık
mesajları veren Mutlu, "Seçime bir hafta
kaldı. Sandıklara sahip çıkacağız. Bakanlarını
yollasalar da vekillerini aday yapsalar da logo

kullanmasalar da İzmir bunlara prim vermez.
İzmir her zaman geleceğine ve yaşam
biçimine sahip çıkar. Belediyecilik
hizmetlerini eksiksiz istediğinizin farkındayız.
Daha temiz bir Konak, emeklilerin
sosyalleşebileceği yerler, evde bakım
hizmetlerinin artması, engellilerin hizmet
alması, sağlık taramaları yapılması hepinizin
hakkı. Otopark çok büyük ihtiyaç ve en
önemlisi ülkemiz deprem bölgesi.
Binalarımızın bize mezar olmaması
gerekiyor. Dolayısıyla yerinde ve yüzde yüz
uzlaşı ile dönüşüm bizim
sorumluluğumuzda. Bu ülkenin tek gündemi
deprem ve dönüşüm olmalı. Biz rantsal
dönüşüm değil kentsel dönüşüm istiyoruz.
Gençlerimizi istihdamda yalnız
bırakmayacağız. Hepimiz yan yana omuz
omuza birlikte yürüyeceğiz. Göztepe'nin
şampiyonluğunu da birlikte kutlayacağız.
Birlikte güçlüyüz, daha sık bir araya
geleceğiz. İttifaksız bir seçimde sandıkları
nasıl patlatacağımızı gösterecek miyiz? CHP,
ittifaksız da bu kenti bırakmaz" dedi. 
(Haber Merkezi)

“Cüneytbey Mahallemizi
muhteşem bir yer yapalım”
Menderes’in sorunlarla boğuşan Cüneytbey Mahallesi’nde muhtarlığa aday olan
Ercan Yılmaz, elinde kahve ile kapı kapı dolaştığı hemşehrilerinden görev bekliyor

Menderes Cüneytbey Mahallesi
Muhtar Adayı Ercan Yılmaz
mahallesi için geliştirdiği projelerini
Ege Telgraf WEB TV’de Seher
Onay’a anlattı. Yılmaz, ailesinin
büyük desteğiyle mahallesine katkı
sağlamak için muhtarlık görevini
üstlenmek istediğini söyledi. Yılmaz,
“Ailem sürekli bana ‘Sen bu işi
yaparsın’ diyordu. Hatta eşimle
birlikte kapı kapı geziyoruz. Hane
ziyaretleri gerçekleştirip mahalle
sakinlerinin sorunlarına kulak
veriyoruz. Ev ziyaretlerine giderken
de kahve götürüyorum. Bir kahvenin
kırk yıl hatırı var. Bunu göz önünde
bulundurarak el ele çalışalım. Bu kez
oylarını benden yana kullanmalarını
istiyorum. Mahallemizi muhteşem bir
yer yapalım” dedi. 

‘ARACIM EMİRLERİNDE’
Mahallenin genel durumunu ele

alan Yılmaz, “Aile apartmanları
çoğunlukta olan bir mahalleyiz. On
sokağımızda gecekondular mevcut.
Yardıma muhtaç yaşlılarımız da var.
Seçim günü bu yaşlıları kendi aracımla
alıp oy kullanmaya götüreceğim.
Hatta başka ihtiyaçlarında da 24 saat
aracım emirlerinde. Bunların yanı sıra
mahallemizin sorunları var. Otopark
sorunu yaşıyoruz. Alt yapı sorunu
yüzünden yağmur sularımız birikiyor.
Menderes Belediyesi’ne başvuru

yaparak bunların takipçisi olacağız”
dedi.

‘İHTİYAÇ SAHİPLER ÇOK’
Muhtar olduğu takdirde yapacağı

çalışmalardan bahseden Yılmaz,
“Mahallemde bulunan ev
hanımlarına iş garantisi
sağlayacağım. Haftada iki kere
ücretsiz el işi kursu, örgü, paketleme
benzeri eğitimler verilecek. Aile
bütçesine katkıda bulunmak için
çalışmalar yapacağım. Eşimin
tuhafiye dükkanı var. Orada on kadın
bizimle beraber çalışarak el işi ile
kağıt ipten çanta, şapka yapıyor. Eğer
mahallem bana bu görevi verirse ben
bunu altmış, yetmiş kişiye çıkarmayı
düşünüyorum. Mahallemizde askere

giden gençlerimize 5 sene boyunca
bin TL karşılıksız destek vereceğiz.
Bir şekilde bunu sağlayacağız.
İhtiyacı olan ve üniversiteye gitmeye
hak kazanmış gençlerimize
karşılıksız burs desteği vereceğiz.
Belli dönemlerde ilimizin, tarihi ve
kültürel alanlarına kültür, sanat
gezileri düzenleyeceğiz. Eski
dönemlere baktığımızda o zamanki
yaşamla şu an arasında fark var. Bazı
yerlerde komşuluk ilişkisi bitmiş
durumda. Biz de buna karşı
mahallemizin sosyal alanda
kaynaşmasını sağlayacağız. Kimsesi
olmayan yaşlı ve engelli sakinlerimizi
belirleyip gönüllüler aracılığıyla ayda
1 defa ev temizliği ve saç, sakal
kesimi ücretsiz olarak yapılacak. Ev

temizliğine giden, geçimini o şekilde
sağlayan 2 kadın mahalle sakinimiz
var. Bu proje hakkında şu an onlarla
iletişim halindeyiz. 

“BİRLİK VE BERABERLİK”
En azından bana bir ‘Allah razı

olsun’ desinler yeter. Bunun dışında
gerçek ihtiyaç sahiplerini tespit
ettikten sonra sürekli olarak yardım
sağlanacak. Bunun kontrol ve
takipleri devamlı yapılacak.
Normalde seçimler yaklaşırken
bayramlarda erzak dağıtılır. Ben,
sadece bu tarz günlerde değil; 3 ayda
bir yardımseverlerle birlikte gerekli
ihtiyaçları temin etmek istiyorum.
Durumu iyi olmayan, faturasını
ödeyemeyen kişiler için askıda fatura
adı altında elektrik, su, doğalgaz
uygulaması başlatmak istiyoruz. İyilik
yapmayı, yardım etmeyi seven esnaf
arkadaşlarımız var. Onlarla
konuşarak böyle bir vaatte
bulundum. Destek olacaklarını
biliyorum. Mahallemizde yeni
evlenen çiftlerimiz adına ilçemizde
belirlenen pilot bölgeye 2 adet fidan
bağışlayacağız ve sürpriz hediyeler
vereceğiz. Biz, zaten bütün ihtiyaç
sahiplerini tespit ve teyit ettik.
Menderes kadınlar kooperatifi ile
beraber çalışmalara da başladık.
Elimizden geldiğince iyi işler
yapıyoruz” ifadelerini kullandı.

CHP'li Mutlu'dan çağrı: 
Sandıklara sahip çıkacağız 

CHP Çiğli
Belediye Başkan
Adayı Onur
Emrah Yıldız; ilçe
halkının en çok
dile getirdiği
ihtiyaçları arasında
yer alan sosyal
projelerini paylaştı.
Sosyal yatırım ve
desteklerin kalıcı
olması ve herkesi
kucaklaması
gerektiğine dikkat
çeken Yıldız;”
Öğrenci yurdu ve ‘Çiğli’nin
Filizleri’ adını verdiğimiz öğrenci
burslarımızı çok önemsiyorum.
Sözünü verdiğim kreşlerimizi de
öyle. Halk Market’i mutlaka
hayata geçireceğiz. Çiğli güne
günaydın çorbasıyla başlayacak,
kent lokantalarımız devreye
girecek. Yaşlı bakım evlerimiz,
sağlık desteklerimiz, evin
yükünü çeken kadınlarımıza
yönelik dayanışma
platformlarımız olacak.” diye
konuştu. Yıldız; Çiğli’de okuyan
ve yaşayan gençliği sonuna kadar
destekleyeceklerini söyledi.
Yıldız, yurt ve burs projelerine
ilişkin şöyle konuştu;
“Ataşehir’de hizmete açacağımız
öğrenci yurdu ile
öğrencilerimizin barınma
sorununu çözecek; onları

tarikatlara mecbur
bırakmayacağız. Çiğli’de doğmuş
ve büyümüş, ailesi burada
ikamet eden üniversite
öğrencilerimize esnaflarımız, iş
insanı ve site ve
apartmanlarımızla el ele vererek
burs imkânı sağlayacağız. Bunu
belediye ve Çiğli gönüllülerinin
çözüm ortaklığında yapacağız.
Kriterleri taşıyanlara, Çiğli’nin
filizlerine bu desteği mutlaka
ama mutlaka vereceğiz. Bu
projemi sanayicilerimizle, iş
insanlarımız, esnafımız ve
yaşayanlarımızla paylaştığımızda
hiç olumsuz bir yaklaşım
görmedim. Herkes taşın altına
elini sokmaya hazır. İşte bizi de,
Çiğli’nin ihtiyaç sahiplerini de
güçlü yapacak olan bu birliktelik
olacak.” (Haber Merkezi)

“Projelerimizde herkes 
kendisine yer bulacak”

Huriye Serter site
esnafı ile buluştu

"Onur Mahallesi’nin 
onuru kurtulacak"
Onur Mahallesi'nin yollarındaki çukurlara
dikkat çeken Cumhur İttifakı Bayraklı
Belediye Başkan Adayı Bilal Kırkpınar,
"Bayraklım bu senin kaderin değil,
makus talihini yenebilirsin. Onur
Mahallemizin onurunu kurtaracağız,
onuruna yaraşır hizmetleri getireceğiz.
Onur Mahallemiz de diğer mahallelerimiz
de hizmete kavuşacak. Altyapıyı
görüyorsunuz, yamalı bohçaya dönmüş
yollarımız. Bizim yamayla işimiz yok.
Köklü bir altyapı değişimi, kaldırımlarıyla
birlikte, yağmur su gidişleri ve
ışıklandırmasıyla birlikte ışıl ışıl bir Onur
Mahallesi'ni birlikte inşa edeceğiz. Biz bu
seçimde parti seçmiyoruz” dedi.

“İzmir’den çok büyük
bir ders vereceğiz”
CHP Karabağlar Belediye Başkan Adayı
Helil Kınay, Esenyalı Mahallesi’nde esnaf
ve vatandaşlarla bir araya geldi. Kınay,
“Beraber önümüzdeki 5 yılda kadınların
ve gençlerin önünü açacağımız, sosyal
belediyeciliği büyüteceğimiz ama en çok
da Türkiye Cumhuriyeti’nde Atatürk’ün
devrimleriyle beraber, Atatürk’ün
çocukları olarak onun yolunda aslında
yıllardır yürüdüğümüz yolu değiştirmek
isteyenlere karşı bizler kendi kentlerimizi
savunarak tıpkı kurtuluş mücadelesi gibi
bu ülkeyi 22 yılda yoksullaştıran,
yoksunlaştıran, kadınların ve gençlerin
önünü kapatan, vergilerimizi, haklarımızı
aktaran anlayışa karşı bizler İzmir’den
çok büyük bir ders vereceğiz” dedi. 
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İYİ Parti Konak Belediye Başkan Adayı
Huriye Serter, seçim çalışmalarını 1.
Sanayi Sitesi’nde sürdürdü. Sanayi Sitesi
esnafının tek tek kapısını çalan ve hayırlı
işler dileyen Serter, sorunlarını dinledi,
sohbet etti. Çözüm önerilerini ve
projelerini sanayi sitesi esnafı ile
paylaşan Serter, Konak’ın her noktasına
hizmet götüreceklerini söyledi. Konak’ın
aynı zamanda sanayi siteleri ve iş yerleri
ile kent ekonomisine de çok önemli bir
katkı sağladığına işaret eden Serter,
esnafın yüzünü güldürecek projeleri
hayata geçireceklerini kaydetti. Serter,
“Buradaki esnafın daha rahat çalışacağı
bir ortam yaratmamız gerekiyor. Bunu da
sağlayacağımızdan emin olun” dedi. 
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Aksaçlılar Genel Merkezi, 25 Mart 2009’da içinde
bulunduğu helikopterin düşürülmesi neticesinde
Şehit olan Muhsin Yazıcıoğlu, beraberinde şehit
olan dava arkadaşları, yakın bir zaman önce vefat
eden Hasan Koç ve tüm şehitleri dualarla andı.
Muhsin Yazıcıoğlu’nun dava arkadaşı ve İzmir'deki
son İl Başkanı Ahmet Bereket, “Şehit Liderimiz
Muhsin Yazıcıoğlu milletinin ve ümmetinin
dertleriyle dertlenen, haksızlığa karşı sesini
yükselten bir liderdi. 

Biz ise Aksaçlılar olarak, yolundan yürümeye
gayret edip, son nefes, son nefer, son damla kan
kalana kadar, bu zor ve çileli yolda yürümeyi
seçenler, şehidimizin dediği gibi ‘Bizim yolumuz
dikenli ayağını seven gelmesin’ sözünden
hareketle, makamları, mevkileri, meclis
üyeliklerini, millet vekilliklerini ellerinin teresiyle

itmiş olanlar, çizgimizi bozmadan, vefanın
İstanbul’da bir semt adı değil, vefanın emanete
sahip çıkmak olduğunu dosta düşmana bir kere
daha göstermiş olduk. Bu vesile ile hatırlatmak
isterim ki, bu etkinliklerimize katılım gösteren,

siyasi hesap kitap içinde olmadan, hiç kimseden
korkmadan çekinmeden delikanlıca bizlerle
beraber olan gerek bürokratlarımız gerek siyasi
parti temsilcilerimiz gerekse STK temsilcilerimizi
şükranla anıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Menemen Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan, gençlerin
eğitimine ve sosyalleşmesine
verdiği desteklerden sonra bu
kez müjdesini dünya evine
girecek gençler için verdi.
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, hemşehrileriyle iftar
sofralarında buluşmaya devam
ediyor. Gün içinde
gerçekleştirdiği esnaf ziyaretleri
sırasında yoğun ilgiyle karşılanan
ve zaman zaman yürümekte
güçlük çeken Başkan Pehlivan,
Ramazan ayı sebebiyle iftar
saatlerinde de Menemen

Belediyesi tarafından düzenlenen
iftar programlarında
vatandaşlarla bir araya geliyor.
Koyundere ve Uğur Mumcu
Mahallesi iftarlarında meşaleli ve
havai fişekli sevgi gösterileriyle
karşılanan Pehlivan, son 3 yılda
Menemen’de yaptıklarını
açıklarken, yeni dönem için
müjdeler vermeye devam ediyor.
Gençlere eğitim desteğinin yeni
dönemde de devam edeceğini
ifade eden Pehlivan,
Desteklerimizi sadece Menemen
ve İzmir değil, artık Türkiye
konuşuyor ve örnek alıyor.

Gençlerimizin sosyalleşmesi için
gençlik merkezlerimizi açtık ve
açmaya da devam ediyoruz. Spora
olan desteğimizi daha da ileri
taşıyarak sürdürüyoruz. O halde
bir güzel haberi de evlenecek
olan gençlerimize vereyim. Yeni
dönemde evlenecek Menemenli
gençlerimize çeyiz desteğinde
bulunacağız. Sizleri en mutlu
gününüze hazırlanırken yalnız
bırakmayacağız. Size buradan
Aydın Pehlivan sözü veriyorum”
dedi. Pehlivan’ın müjdesi
gençlerden ve ailelerinden büyük
alkış aldı. (Haber Merkezi)

PEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHAPEHLİVAN’DAN GENÇLERE BİR MÜJDE DAHA

Cumhur İttifakı’nın Çiğli Belediye Başkan
Adayı Murat Gökçekaya, Cumhurbaşkanı ve
AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan
tarafından kendisine göreve tevdi edildikten
sonra saha çalışmalarına hız verdiğin belirterek,
“Her kesime dokunmaya özen gösteriyor,
projelerimizi her platformda halkımıza
anlatıyoruz” dedi. İlçenin, 25 yıldır CHP
yönetiminden memnun kalmadığını ve
hizmetsizliğin hat safhaya ulaştığını kaydeden
Gökçekaya, “Konuşup görüştüğümüz tüm
vatandaşlarımız ilçeye artık bir hizmet gelmesi
gerektiğini söylüyor. Bizim huzurumuzda bu
hizmetin Çiğli’ye getirilmesi hususunda
görüşlerini aktarıyorlar. Önceki dönemde
yapılan çalışmalar da var ama yapılmayanlar,
yapılanlardan daha çok. Çiğli bir varoş, kenar
semt olmamalı. Ben tüm halkın gurur duyacağı
bir Çiğli yapmaya geliyorum. Hizmet yapan
kazansın” dedi.

“3 GÜNDE O YOLU YAPTIK”
Siyasetin bir kenara bırakılıp hizmete

odaklanması gerektiğinin vurgusunu yapan
Gökçekaya, “İnsanlarımız mevcut belediyenin
ilçede ve büyükşehirde yaptıklarını görüyor.
Çiğli ve İzmir şu an son noktasına geldi. İlimizin
ve ilçemizin 5 yıl daha kaybedecek bir pozisyonu
kalmadı. İnsanlar sosyalleşmek, iç içe olmak
istiyor. Denizimiz, parkımız, yollarımız yok.
İlçemizde bir balıkçı kooperatifimiz var.
Oradaki insanlar ‘Burada bir yaşam alanımız,
kafeteryamız, malzemelerimizi koyacağımız bir
iskelemiz yok. Tamamen ilkel şartlarda
teknemize çizmelerimizi giyerek teknemize
ulaşabiliyoruz. Her şeyden önce temel
sorunumuz bizim buraya gelecek yolumuz yok.
Madem siz hizmet için geliyorsunuz, belediye
başkanı olacaksınız bize yol yapar mısınız’ dedi.
Biz o yolu yaptık. 3 günde tamamladık. Aslında

bu kadar kolay. Neden kimse Çiğli'yi
önemsemiyor? Dokundukça, ilçemiz bambaşka
bir kentle buluşacak” ifadelerini kullandı. 

“ÇİĞLİ ARTIK ÇÖP İSTEMİYOR”
İlçenin sorunlarına ve eksiklerine değinen

Gökçekaya, “Çiğli’yi yirmi beş yıldır hakimiyeti
altına almış, yaşam tarzımıza etkiler bırakan bir
çöp sorunu yaşıyoruz. Tamamen vahşi
depolamanın olduğu, tüm İzmir’in çöpünün
geldiği bir alanla karşı karşıyayız. 3 yıl önce
mahkeme kararı olmasına rağmen hala
çöplerimiz dökülmeye devam ediyor. Kötü bir
artıma sistemi var. ‘Villalık arazi’ dediğimiz
alanlar heyelan alanına dönüştü. Arsa malikleri
mağdur oldu. Çiğli artık bu sorunu yaşamak
istemiyor. Büyükşehir Belediye Başkan
Adayımız Hamza Dağ ile yaptığımız çözümler
doğrultusunda rehabilite edilmemiş, fazları
tamamlanmamış bölümleri ihale açarak kokuyu
tamamen yok etmek. Bunu ilk bir yıl içinde
yapacağız. Zaman içinde çöpü bir sorun olarak

tamamen kaldırmayı planlıyoruz. Kolay bir iş
değil ama proje dahilinde. Halkın takdiri olursa
onları mağdur etmeden, deprem yönetmeliğine
uygun yeni yollar, çarşılar, kafeteryalar, kreşler
yaratmak bizim işimiz. Bunların yanı sıra engelli
vatandaşlarımız bizim canımız. Çarşının içinde
akülü sandalyelerini şarj edecekleri bir alan
vardı, belediye onu kaldırdı. Önceliğimiz
kaldırımlarla, yürüyüş alanlarımızla,
asansörlerimizle ulaşımlarını kolaylaştırmak.
Engelli vatandaşların sorunlarını
çözebileceğimiz bir merkez kuracağım. Bunun
dışında en büyük eksiklerden bir tanesi spor
tesisleri. Yirmi beş yıldır Çiğli’ye bir tane bile
stat yapılmadı. Spor tesislerimizin yapılacağı
yerler mevcut. Bunların en kısa zamanda
rehabilite edilmesi gerekiyor. Sahalarımız
bozuk, soyunma odaları çok kötü durumda.
Bunların hepsi belediyemizin projesi dahilinde.
En kısa zamanda Belediye Spor Salonu adı
altında kuracağımız merkezle tüm ihtiyaçlar
karşılanacak” açıklamalarında bulundu. 

“KENTSEL GELİŞİM OLACAK”
Kentsel dönüşüm alanında çalışmalar

yürüteceklerini söyleyen Gökçekaya,
“Projelerimize ‘Kentsel gelişim’ adını koyduk.
İzmir’in çok büyük bir deprem gerçeği var. Bir
kentsel dönüşüm planı çizip bunu askıya asarak
bu işi yapmış olmuyorsunuz. Belediye
yapabileceklerini yaparak kentsel dönüşümü
sağlamak zorunda. Yaklaşık 2 dönemdir
belediye başkanları, Köyiçi Mahallesi’nin imar
planıyla uğraşmakta. Birçok itiraz geldi. Bu bir
kentsel dönüşüm olamaz. Bizim yaptığımız
kentsel projelerinde belediye elini taşın altına
koyacak. Bütün imkanları, orada oturan
mahalle sakinlerine kullandırarak projelerimizi
ivedilikle uygulayacağız. Birçok çalışmalarımız
da tamamlanmış durumda” dedi.

Aksaçlılar Muhsin Yazıcıoğlu’nu unutmadı

“Yeni Kemalpaşa
için biz hazırız”

CHP Bayraklı
Belediye Başkan
adayı İrfan Önal,
seçim
çalışmalarına
son hızıyla
devam ediyor.
Kentin
pazarlarını,
esnaflarını ve
kahvehane
ziyaret ederek
projelerini
anlatan Önal,

halktan da olumlu dönüşler alıyor.
Çay Mahallesi’nde esnaf ve vatandaşa
buluşan Önal, “Kreş sayımızı
artıracağız ama kadını
toplumsallaşması ile ilgili en büyük
çalışma buradan geçiyor. Dezavantajlı
mahallelerimizde kadınlarımızın
bizden bu beklenti var. Kadın evleri
ile kadınlar için sosyalleşme ve spor
imkanları artırılacak. Sözünü
veriyoruz; evdeki kadınlarda aktif iş
hayatında olanların sosyalleşebildiği
projelerimiz var” şeklinde konuştu.

Aydın
Pehlivan

CHP Kemalpaşa İlçe Başkanlığı
tarafından 31 Mart Yerel Seçimleri’nde
görev alacak partililer için Dere Mesire
Alanı Atatürk Salonu’nda iftar
programı ve sandık eğitimi
gerçekleştirildi. Programa alkışlar ve
sloganlar arasında giriş yapan
Belediye Başkan Adayı Mehmet
Türkmen, süreç boyunca emek veren
herkese teşekkürlerini iletti. Türkmen,
“Yaklaşık bir buçuk aydır bizlerle olan,
emek veren tüm partililerimize
teşekkür ederim. Özellikle
kadınlarımız kapı kapı, sokak sokak
emek sarf ettiler her biri alacağımız bu
zaferin mimarlarıdır. Başkanlığımız
döneminde her birinizin gurur
duyacağı işlere imza atacağız. Yeni bir
Kemalpaşa için hazırız” dedi.

Saadet Partisi
Menemen
Belediye
Başkan Adayı
Tekin Alptekin,
Menemen
Belediyesi’nin
Ulukent
Mahallesi’nde
inşa ettiği
modern
kütüphanenin,
yüksek gerilim
hattının altına
yapılmasının büyük bir sakınca
oluşturduğunu, bu tip hatların altında
yerleşimin olmaması gerektiğini
söyledi. Bölgeye giderek inceleme
yapan Alptekin, “Hat kütüphane
yapısının tam ortasından geçiyor.
Yüksek gerilim hattının zararları hiçe
sayılarak bu kütüphane yanlış bir
yere yapılmıştır. Kreş de var.
Çocuklarımız bu enerjiden
etkilenecek. Onları hiç düşünmediniz
mi? Maliyeti gösteren bir tabela da
göremedik. Geldiğimizde bunların
hesabını soracağız” dedi.

“Çocuklarımızı hiç
düşümediniz mi?”

Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen

Tekin
Alptekin

İRFAN ÖNAL: KREŞ 
sayımızı artıracağız

İrfan 
Önal

“Çiğlimiz bir beş yıl
daha kaybetmemeli”
Cumhur İttifakı Çiğli Belediye
Başkan Adayı Murat Gökçekaya,
ilçenin 25 yıldır yeterli hizmet
almadığını belirterek sorunlara
çözüm için projelerinin hazır
olduğunu söyledi
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İzmir’deki 3. Yaş
Üniversitelerine devam eden 60
yaş ve üzeri öğrencilerin renkli
gösteriler sunduğu şenlikte,
sağlıklı ve aktif yaşlanmaya dair
farkındalık yaratıldı. Karşıyaka
Belediyesi 3. Yaş Üniversitesi,
Ege 3. Yaş Üniversitesi ve
Karabağlar 3. Yaş Üniversitesi
Yaşlılara Saygı Haftası
kapsamında şenlikte buluştu. Üç
okulun iş birliğinde düzenlenen
“İzmir 3. Yaş Üniversiteleri
Şenliği” 21 Mart’ta Karşıyaka
Belediyesi’nin ev sahipliğinde
Taypark’ta yapıldı. 

RENKLİ ETKİNLİKLER
Renkli görüntülere sahne

olan şenlik, ortak olarak
sergilenen bendir dinletisi ile
başladı. Ege 3. Yaş Üniversitesi
Korosu’nun seslendirdiği
şarkıların ardından Karabağlar
3. Yaş Üniversitesi
Kuşaklararası Dayanışma
Korosu sahne aldı. Ege 3. Yaş
Üniversitesi öğrencilerinin
sergilediği halk oyunlarının
devamında Karşıyaka Belediyesi

3. Yaş Üniversitesi öğrencileri
zumba gösterisi yaptı. 

FRANSIZCA GÖSTERİ
Ayrıca Dünya Frankfoni

Haftası'nın da (Fransız Dili
Bayramı) Yaşlılara Saygı Haftası
ile aynı tarihlere denk gelmesi
nedeniyle, Karşıyaka Belediyesi
3. Yaş Üniversitesi Fransızca
dersi öğrencileri müzikli bir
gösteri sundu. Program, tüm
katılımcılarla yapılan Calipso ile
aerobik etkinliği ile son buldu.

Şenlikte söz alan Karşıyaka
Belediyesi 3. Yaş Üniversitesi
Sorumlusu Özge Güher Toksarı,
Ege 3. Yaş Üniversitesi Öğrenci
İşleri Sorumlusu Osman Nuri
Tartılacı ve Karabağlar 3. Yaş
Üniversitesi Sorumlusu Gülşen
Salgar, azim ve özveriyle
çalışarak birbirinden renkli
gösteriler sunan çınarlara
teşekkür etti; ileri yaşlı bireylerin
daha başarılı ve sağlıklı bir
yaşam sürmesini desteklemek
için çalışmaya devam
edeceklerini söyledi. 
(Haber Merkezi)

Yaşlılara Saygı Haftası kapsamında bu yıl ilk kez Karşıyaka’da düzenlenen
“İzmir 3. Yaş Üniversiteleri Şenliği” yoğun katılımla gerçekleştirildi 

Seferihisar Belediyesi, ilçede
tarımsal kalkınmayı artırmak
için önemli destek
çalışmalarını hayata
geçirmeye devam
ediyor. Üzüm
üreticilerine 5 bin litre
sıvı bordo bulamacı
dağıtımı yapan belediye
bu defa da mandalina ve
zeytin üreticilerinin sayaç
kartlarına 1000 liralık
tarımsal sulama suyu
yüklemesi yapacak. Sulama
desteğinden yararlanmak isteyen baraj
sulama suyu abonesi üreticiler,
Seferihisar Belediyesi Tarımsal
Hizmetler Müdürlüğü’ne başvuruda
bulunacak. Çiftçilere müjdeyi duyuran
Başkan Yetişkin, “Her koşulda
çiftçimizin ve üreticimizin yanındayız.

Sulama sezonunun başlaması ile
mandalina ve zeytin

üreticilerinin sayaç kartlarına
1000 liralık tarımsal sulama
suyu yüklemesi yapıyoruz.
Tıpkı 100 yıl önce en zor
koşullarda
Cumhuriyetimizi kuran,
milli üretime ve tarımsal
kalkınmaya büyük önem

veren Ulu Önderimiz
Mustafa Kemal Atatürk’ü

rehber edinen bir anlayışla,
üreticimizin ekonomik

sıkıntılarını, ürün bakımından zengin
topraklarımızı işleyerek, ayağa
kalkacağına inanıyoruz. Var
gücümüzle ilçemizin verimli
topraklarını ve çiftçimizi desteklemeye
devam edeceğiz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Seferihisarlı çiftçinin 
yüzü artık gülüyor

Aydın Büyükşehir Belediyesi,
çiftçilerin karşılaştığı sorunların
çözümüne yönelik teknolojik
yeniliklerde hız kesmiyor. Tarım
sektörüne sağladığı desteklerle öne
çıkan Büyükşehir Belediyesi, ziraat
ile uğraşan vatandaşların zaman
kaybı ve özellikle de maliyetlerini
azaltacak, verimliliği artıracak
drone teknolojisini kullanarak
ücretsiz gübre atım işlemlerine
aralıksız devam ediyor. 20 dekar ve

altında araziye sahip vatandaşların
arazilerine gübre atım işlemlerinin
gerçekleştirildiği teknolojik hizmet
ile Aydınlı çiftçilerin maliyetleri
ciddi oranda düşüyor. 

Başkan Özlem Çerçioğlu;
“Çiftçilerimiz, teknoloji sayesinde
özellikle akaryakıt gibi daha birçok
giderin altında ezilmeyecek.
Büyükşehir Belediyesi olarak
üreticinin yanında olmaya devam
edeceğiz” dedi.
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İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU
Genel Müdürlüğü, kentin turizm
destinasyonlarından olan Çeşme ve
Urla’da, Ramazan Bayramı ve yaz
sezonu öncesi hazırlıklarına hız
verdi. Bu kapsamda bölgeyi sık sık
ziyaret eden İZSU Genel Müdürü Ali
Hıdır Köseoğlu, muhtarlarla bir
araya gelerek hem muhtarların
talep ve önerilerini dinledi hem de
İZSU’nun yatırımları hakkında
açıklamalarda bulundu. İZSU Genel
Müdür Yardımcıları Onur Demirci
ve Övünç Özgen, İşletmeler 3. Bölge
Dairesi Başkanı Alper Nazlı ve
sahada görev yapan teknik ekibin
de hazır bulunduğu görüşmelerde
Köseoğlu, Çeşme’de bayram tatili
ve yaz sezonunun sorunsuz

geçmesi için çalıştıklarını
vurguladı. Yağış azlığı nedeniyle yaz
sezonunun kurak geçebileceğini
ancak baraj ve kuyu suları
sayesinde herhangi bir su problemi
beklemediklerini vurgulayan
Köseoğlu, bütün planları her türlü
olasılığı düşünerek yaptıklarını
vurguladı. Şebeke yenileme
çalışmaları sayesinde su kayıp
kaçak oranlarının düştüğünü de
sözlerine ekleyen Köseoğlu, “Biz
yaz sezonu ve Ramazan Bayramı
öncesi her türlü önlemimizi aldık.
İZSU, sadece su kesilince
hatırlanan bir kurum değildir. İZSU
kentimizin 30 ilçesinde temiz su
ihtiyacına göre planlamalar yapan;
atık su konusunda sürdürülebilir ve

çevre dostu uygulamaları hayata
geçiren bir kurumdur. Bu yönüyle
İZSU, evinizdeki musluğunuzdan
akan sudur” dedi. Belediyecilikte
mesai mefhumunun olmadığına
işaret eden Köseoğlu, “Biz su ve
kanalizasyon hizmetlerinin
aksamadan yerine getirilmesi için
7/24 esasıyla sahada çalışmaktayız.
Elbette bu gayretimizi taçlandıran
ve başarıya ulaşmasını sağlayan
esas kahramanlarımız, İZSU
ekiplerimizdir; bizimle bilgi
paylaşan muhtarlarımızdır,
çalışmalarımızı anlayışla karşılayan
vatandaşlarımızdır. Bu yüzden
hepsine ne kadar teşekkür etsek
azdır” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Çevreyi
korumada

yerel
yönetimin

önemi KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Önceki yazılarımızın pek çoğunda, Avrupa
Birliği Katılım Müktesebatı veya Birleşmiş
Milletler Uluslararası Anlaşmaları
kapsamında ülkemizde yasal zemini
oluşturulan düzenlemelerden ve kanun
maddelerinden bahsetmiştik. Her ne kadar
yasal düzenleme yapılırsa yapılsın, denetim
mekanizmasının ve işlevselliğin oluşmasında
en küçük yerleşkelerden başlamak gerektiği,
bu nedenle yerel yönetimlere çok büyük ödev
ve sorumluluk yüklendiğini anlatmıştık. 

Yasalar kapsamı dahilinde çevreyi
korumanın temel taşının yerel yönetimler
olduğunu izah etmiştik. Köy, mahalle ve ilçe
planlamaları başta olmak üzere, belediyelerin
yönetiminin ne denli önemli olduğuna vurgu
yapmıştık. Elbet ki bireyle başlayan çevre
olgusu, birinci dereceden dahili olduğu
mahallelerden itibaren çevre bilincinin
yerleşmesi, algı ve sorumluluğun
yönetilebilmesi ile mümkündür. Bu
nedenlerle yerel yönetimler çevreyi korumada
en önemli faktördür. 

Şehir yerleşkeleri dışında, aynı zamanda
tarımsal alanları, kırsal bölgeleri de bulunan,
İzmir gibi merkezi dışında kalan ilçelerinde
böylesi ilçe ve kasabaları fazla olan kentlerde,
yerel yönetimlerin işlevi çok daha önemlidir.
Örneğin, İzmir’in Alsancak semti için,
belediyenin görevleri belediye kanunu ile
sınırlı ve diğer kanun düzenlemelerini
doğrudan ilgilendirmezken, Çeşme ilçesinin
muhatap olduğu çok sayıda kanun maddesi
söz konusudur. 

Sahillerde yer alan sayfiye ilçelerimiz, 3621
sayılı kıyı kanunu, 4342 sayılı Mera Kanunu,
2872 Sayılı Çevre Kanunu, 3621 Sayılı Kıyı
Kanunu, 2863 Sayılı Kültür ve Tabiat
Varlıklarını Koruma Kanunu, 3194 Sayılı
İmar Kanunu, 5403 Sayılı Tarım Arazileri
Koruma Kanunu, 2924 Sayılı Orman
Köylülerinin Kalkınması hakkında kanun,
3573 Sayılı Zeytin Kanunu, 6831 Sayılı Orman
Kanunu, 1380 Sayılı Su ürünleri Kanunu gibi
çok sayıda yasal düzenlemenin ve mevzuat
hükümlerinin kapsamı dahilindedir. 

Sayfiye ilçelerimizin çoğunda, sulak alanlar,
öncelikli koruma bölgeleri, hassas alanlar,
turizmi ilgilendiren çok sayıda mevzuat,
denizcilik ve deniz turizmini ilgilendiren çok
sayıda başlık, marinalar, balıkçı barınakları,
sahil güvenliği, gibi çok geniş bir hakimiyet
alanı mevcuttur. Yerel yönetimler bu nedenle
çok daha önemli ve hassas alanlardır. Çevreyi
korumayı ve çevre bilincini tesis etmeyi
umuyorsak, sürdürülebilir kalkınmayı
hedefliyorsak, ilk öncelikle, kıyı
kentlerimizdeki yerel yönetimlerin önemini
kabul etmek ve bu bilinci yerleştirmek
zorundayız. 

Konuya başka bir açıdan bakacak olursak,
büyükşehirlerimizi ve metropollerimizi ne
denli hatalı şehirleştirdiğimiz ortadadır. Pek
çoğunda acilen kentsel dönüşüm gerekliliği
kaçınılmaz olmuştur. Çok büyük sorunlarla,
umursamazca ve düşüncesizce şehirleştiğimiz
her bir yeni felaket ardından, sellerin,
depremlerin ardından bir kez daha yüzümüze
vurulmaktadır. Oysa şehirlerimiz çoktandır,
sağlıksız, huzursuz keşmekeş yaşam alanları
olmuşlardı. Ancak bizler bu gerçekleri ısrarla
görmezden gelmekteydik. 

Öyleyse, yapılaşması çok daha az olan köy
ilçe ve kasabalarımızı çok daha fazla
korumalı, sağlıklı yaşam alanlarına
dönüşebilmesi için çok doğru planlamalıyız.
Önümüzdeki yerel seçimler bu nedenle kritik
bir dönüm noktasında olduğumuz böylesi bir
zamana denk gelmiştir. Bizler ya var olmanın
ya da yok olup gitmenin seçimlerini
yapmaktayız aslında. Bugünler bizlerin
geleceği inşa ettiği günlerdir. 

Çevreyle uyumlu sağlıklı, sürdürülebilir
yaşam alanları oluşturmak, ya da plansız
betonlaşmanın esareti ve çilesine düşmek
konusunda karar alacağız. Ya vahşice sahip
olduğumuz tüm güzellikleri yok edeceğiz, ya
da mutlu huzurlu sağlıklı yaşam alanlarımızı
oluşturacağız. 
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Türkiye’nin gündeminden düşmeyen,
yargının en üst kurumlarından gelen
kararlar ile tünelin ucunda adaletin ışığı
görünen Dorukhan Büyükışık cinayetinde,
en kritik viraj dönüldü. 

Adalet Bakanlığı’nın 25 Aralık 2023 tarihli
köşe haberimizde detaylarını verdiğimiz
“Kanun Yararına Bozma” talebi, Yargıtay
1’inci Ceza Dairesi tarafından verilen ve
adeta bir hukuk manifestosu olan karar ile
onaylandı.

CİNAYETE İNTİHAR SÜSÜ
Hayati önemdeki bu karar, sadece Türk

yargı sistemine olan inancımızı
tazelemiyor. 

Henüz 26 yaşında olan, üç üniversite
mezunu, üç yabancı dil bilen pırıl pırıl bir
Türk gencini, sırtına inşaat demiri ile
vurarak katleden, işledikleri cinayete
“intihar” süsü veren, sonrasında ise kirli
ilişkileri ile bu deli saçması iddiayı resmi
raporlara yansıtanların, çok yakında Türk
adaleti önünde hesap vereceğini de
müjdeliyor. 

Davanın bugüne kadar gelen seyri
hakkında kısa bir anımsatma yapmakta
yarar görüyorum. 

Dorukhan Büyükışık’ın babası, Türkiye’de
adalet duygusunu hissetmek isteyen
insanların adeta temsilcisi olan emekli
tümgeneral Ethem Büyükışık, tek evladının
cansız bedenini evininin çok yakınındaki bir
inşaat şantiyesinde gördüğü anda, acısını
yüreğine gömmüştü. 

Türkiye Cumhuriyeti’ne 40 yıl subay
olarak hizmet etmiş, Özel Kuvvetler
Komutanlığı başta olmak üzere devletin en
mahrem kurumlarında görev yapmış bir
asker olan Ethem Paşa, olay yerinde
acemice oluşturulan senaryoyu hemen
fark etmiş ve altı yılı geride bırakmaya
hazırlanan adalet yürüyüşünün ilk
adımlarını o gün atmıştı. 

BAKAN TUNÇ’UN ETKİSİ 
Biz dostlarının da gönül desteği vermesi

ile sesini kamuoyuna duyurmayı başaran
Ethem Paşa, Adalet Bakanı Yılmaz Tunç’a
cinayetin tüm yönlerini anlatan, otopsi
görüntülerini de içeren detaylı bir sunum
yaptı.

Tecrübeli bir hukukçu olan Bakan Tunç
ve ekibi, olayın cinayet olduğunu derhal
anlamıştı. 

Bakanlık, Ethem Büyükışık’ın “kanun
yararına bozma” talebini ve dosyadaki
delilleri detaylı olarak inceledi. 

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı’nca
yürütülen adli soruşturmada verilen
takipsizlik kararının “kanun yararına
bozulması” için hukuksal ve mantıksal
çerçevesi son derece sağlam bir karar
alarak, dosyayı Yargıtay’a gönderdi. 

Büyükışık’ın olayın intihar değil cinayet
olduğu yönündeki delilleri ortaya
koymasıyla birlikte, Yargıtay Başsavcılığı
da iddiaları dikkate alan tebliğnameyi
süratle Yargıtay 1. Ceza Dairesi’ne
gönderdi.

Ve talebi görüşen Yargıtay 1. Dairesi,
2024/832 nolu kararı ile Yargıtay
Cumhuriyet Başsavcılığı’nın tebliğnamesini
onayladı. 

Pekâlâ, Ethem Paşa’nın hukuk
mücadelesinin bundan sonraki evreleri ne
olacak? 

“Birkaç hafta içerisinde” tüm dosya ve
eklerinin İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı’na
ulaşması ile zaman makinesi çalışmaya
başlayacak. 

6 YIL ÖNCEYE DÖNECEĞİZ
Dosya tarihi 13 Mayıs 2018 gününe geri

çekilecek ve “cinayet” soruşturması olarak
yeniden soruşturma konusu olacak. 

Anılan tarihte İzmir’in Narlıdere ilçesi 2.
İnönü Mahallesi Muzaffer Sokak üzerinde
bulunan lüks rezidans inşaatında ölü
bulunan Dorukhan’ın, intihar süsü verilen
cinayetinde rol alanlar için çok ama çok
sıkıntılı bir süreç başlayacak. 

Bu pisliğe bulaşan her kim varsa…
Dorukhan’ı katleden ve bugüne kadar ölü

taklidi yapmayı başaran ne kadar cinayet
zanlısı, yardım edeni, delil saklayanı ve
karartanı varsa…

Kim olduğuna, ne iş yaptığına, “hangi
ilişkileri canlı tuttuğuna” bakılmaksızın
Türk adaleti önünde hesap verecek.  

Türk basını olarak bizler de bu hesabın
görülmesine nezaret edecek, en ince
detayına kadar okurlarımıza bilgi
vereceğiz. 

Evladını kaybeden bir baba karşısında, ne
kadar örgütlü olursa olsun hiçbir gücün

duramayacağı bir kez daha
anlaşılacak. 

GÖRGÜ TANIKLARI DA VAR 
Altı senedir ölü taklidi

yapanlar da var. İşyerlerinde
işlenen bu alçakça cinayeti
bugüne kadar görmezden
gelenler, haklarında yüzlerce
haber yapılmasına, adları açık
açık yazılmasına, haklarındaki
en vahim iddialar en çok izlenen
TV kanallarında milyonlarca kez
görüntülenmesine rağmen tek
satır açıklama yapmadı.

Şantiyede bulunan ve olay
anında kayıtta olan 19

kameranın görüntülerini kolluk güçlerine
teslim etmediler. 

Umursamazlığın zirvesinde gezindiler. 
İşyerlerinde cinayetin işlendiği günün

aynı gecesinde,
yaklaşık 500 metre
uzaklıktaki bir başka
şantiyede vur
patlasın çal oynasın
eğlendiler. 

“İzmir cemiyet
hayatının ünlü
simaları ile” şakır
şakır kadeh
tokuşturdular. 

Bu görüntüleri
kurumsal sosyal
medya hesaplarında
dünya âleme
izlettirdiler. 

Kendilerine
duydukları bu
güvenin büyüsü ile
olayın görgü tanıklarının olduğunun
farkında bile olmayan bu şahıslar,
yargılama sürecinde ortaya çıkacak
tanıkların, CİNAYETİ NEREDEYSE SANİYE
SANİYE ANLATMALARI karşısında eminim
çok şaşıracak.  

Ve kamu görevlileri… 
Cinayet mahalline ait görüntüleri

şirketten istemeyen, delillerin

karartılmasına göz yuman, görevlerini
yapmayan polisler…

Cep telefonunu ve araç anahtarını
kolonyalı mendille silen ve yerini
değiştirenler… 

Cinayeti bildikleri halde “yüksekten
düşme” raporu veren adli tıp uzmanları…

Hesap verecekler arasında en ön
sıralarda yer alacak.  

SON MEHMETÇİK DORUKHAN
Sevgili dostumuz ağabeyimiz Ethem

Büyükışık Paşa, altı yıla yaklaşan hukuk
mücadelesinde umudunu bir an bile
kaybetmeyen baba olarak dimdik ayakta
duruyor. 

40 yıllık askerlik hayatının 16 yılını
Türkiye’nin ve dünyanın farklı
coğrafyalarında savaşarak geçiren, tek
evladının büyüdüğünü bile göremeyen
Ethem Paşa, mücadelenin yeni başladığını
söylüyor. 

“Dağlarda teröristlerle savaşırken pek
çok Mehmetçiğimi devletimin bekâsı,
milletimin bütünlüğü için şehit verdim.
Onları kutsal bayrağımıza sararak Allah’ın
cennetine uğurladım. Şehit de olsa yaralı
da olsa tek bir Mehmetçiğimi bile arkamda
bırakmadım. Dorukhan benim son
Mehmetçiğimdi. Onu da arkamda
bırakmayacağım. Yargı kararları elbette
acımızı azaltmayacak. Ancak, içimize su
serpen bir durum da var. Türkiye’deki yargı
içinde hâlâ dürüst, temiz, vicdanlı yargı
mensuplarının olduğunu görmek bize umut
verdi. Bu ülkedeki bizim benzerimiz anne
babalar ve evlatları için umudumuz
artmaya başladı. Süreç uzun. Bizim için hiç
kolay olmayacak.” diyor.  

Savcıların toplaması gereken delilleri,
devletin en mahrem birimlerinde görev
yapan yüksek ahlaklı kamu görevlilerinden

alarak dosyaya sokan Büyükışık, adaletin
geç de olsa tecelli edeceğini biliyor. 

BAŞSAVCIMIZA DÜŞEN GÖREV 
Başta Adalet Bakanı Yılmaz Tunç olmak

üzere, Adalet Bakan yardımcılarına,
Hakimler ve Savcılar Kurulu yöneticilerine,
olay günü İzmir Valisi bugünün Emniyet
Genel Müdürü olan Erol Ayyıldız’a ve devlet
adamı sorumluluğu ile hareket eden
herekse şükranlarını ifade ediyor. 

Bizler de adalete olan inancımızı diri
tutarak bu yargılamanın sonuçlanmasını
merakla bekliyoruz.

Bu noktada İzmir Cumhuriyet Başsavcısı
Sayın Fahri Mutlu Tosun’a çok önemli bir
görev ve sorumluluk düştüğünü de ifade
etmek istiyoruz. 

Tüm Türkiye’nin merakla izleyeceği bir
soruşturma ve kovuşturma süreci
yaşayacağız. 

Bu süreci, alanında en yetkin Cumhuriyet
savcılarımızın ve emniyet mensuplarının
yönetmesi gerekiyor. 

Çok yakında dosyanın Sayın Başsavcı’ya
ulaşması ile birlikte cinayet
soruşturmasını sil baştan gerçekleştirecek
kadroların, altı sene önce yapılan fahiş
hataları yapmamaları, emirleri altındaki
adli kolluk güçlerinin iş ve işlemlerini çok
sıkı takip etmeleri gerekiyor. 

Savcılarımıza, emniyet mensuplarımıza
ve elbette Türk Milleti adına karar verecek
olan yargıçlarımıza güveniyoruz… 

SERKAN serkan@ibailetisim.com

GERÇEKEKONOMİ

Dorukhan’ın katilleri
için zaman makinesi 

çok yakında çalışacak, 
tarihler 13 Mayıs 2018’e 

geri sarılacak… AKSÜYEK
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İŞTE YARGITAY 1. CEZA DAİRESİ’NİN 
HUKUK MANİFESTOSU GİBİ KARARI 

Hüseyin Canan (Başkan), Osman Atalay
(Üye), Turgay Ateş (Üye), İbrahim Temir
(Üye) ve Selfet Giray’dan (Üye) oluşan
Yargıtay 1’inci Ceza Dairesi heyeti; Adalet
Bakanlığı’nın “kanun yararına bozma”
talebini, Başkan ve üyelerin tümünün oy
birliği ile onadı. 

Yargıtay’ın yedi sayfalık detaylı
gerekçeli kararına temel teşkil eden
bulgular arasında, alanlarında en yetkin
uzmanlardan oluşan bilirkişilerin
verdikleri raporlar ve kayda geçirdikleri
mütalaaları bulunuyor.

İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Adli Tıp
Bölümü Öğretim Üyesi ve Bilirkişi Prof. Dr.
Hamit Hancı, Adli Fizik Bilirkişisi Fizik
Mühendisi Dr. İlknur Bakır Özbilek, Olay
Yeri İnceleme Kriminalistik Uzmanı
Bilirkişisi Ali Osman Elmas’ın imzasını
taşıyan detaylı rapor; Yargıtay’ın da
kapsamlı incelemesine konu olmuş
görünüyor. Bu rapor, Dorukhan
Büyükışık’ın bulunduğu yer ve
çevresindeki bulgular dikkate alındığında,
iddia edilen intiharın ya da yüksekten
düşmenin fizik kanunlarına da aykırı
olduğunu bilimsel verileri kaynak alarak
kanıtlıyor.

“TEK BİR EMARE YOK” 
Yargıtay’ın dikkatinden kaçmayan bir

diğer rapor, Elektrik-Elektronik
Mühendisi, Fiziki İncelemeler

Kriminalistik Bilim Uzmanı, Adli Ses ve
Görüntü Uzmanı Levent Güner’in
imzasını taşıyor. 

Tüm bu raporlara göre Dorukhan
Büyükışık’ın naaşının bulunduğu yerde,
yüksekten düşmeye dair en ufak bir iz ya
da belirti bulunmuyor. 

Dorukhan’ın naaşında da “27 metre
yüksekten düştü” iddiasını doğrulayacak
hiçbir gösterge yer almıyor. Bu akıl dışı
iddianın gerçek olması durumunda, 14
bin Newton/metre (1.5 ton) şiddete
maruz kalan vücut bütünlüğünün
tamamen bozulması gerekiyor. 

Oysa benim de detayları ile izlediğim
olay yeri inceleme ve olay yeri ön otopsi
görüntülerinde bu iddiayı doğrulayacak

tek bir iz dahi yok. 
Buna karşılık detaylı otopsi

raporunda, Dorukhan Büyükışık’ın
sırtında inşaat demiri izi ve eşofmanında
demir partikülleri bulunuyor. 

Sekiz adet kaburganın tek çizgi
halinde kırılması ve kemiklerin
akciğerlerine saplanması sonucunda iç
kanama geçiren Dorukhan, otomobil ile
beş dakika mesafede bulunan Dokuz
Eylül Üniversitesi Hastanesi’ne
kaldırılsa, büyük olasılıkla hayata
tutunacaktı. 

Ama bu insani tutum bile takınılmıyor. 
Ve pırıl pırıl bir genç, onlarca inşaat

işçisinin gözü önünde bilerek saatlerce
ölüme terk ediliyor. 

HAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜHAFTANIN SÖZÜ
Adalet mülkün 

(devletin) temelidir. 
Hz. Ömer

Ethem
Büyükışık

Serkan 
Aksüyek 

Dorukhan
Büyükışık 
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Yerel seçim sürecinde yurttaşların gözü kulağı adaylardan çok güncel ekonomi verilerine
döndü. Seçim sonrasına dönük beklentiler, özellikle dar gelirli yurttaşı çok yordu

Ekonomistler, birbirini takip eden seçim
süreçlerinin ekonominin gerçeklerinden
uzaklaşıldığı, enflasyonu azdıran politikalardan bir
anda vazgeçilmesinin de daha da zorlaştığı
görüşünde birleşiyor. Uzmanlar, genel ve
cumhurbaşkanlığı seçimleri öncesinde başlatılan
seçim ekonominin yerel seçimlerin ardından yerini
akılcı politikalara bırakmasının şart olduğunu dile
getiriyor. 

‘SORUN GLOBAL DEĞİL’
Ardı ardına gelen seçim sürecinin ekonomiyi

derinden etkilediğini vurgulayan finans uzmanı
Irmak Nural, “Ekonomi kavramını, “üretim, ticaret,
dağıtım ve tüketim, ithalat ve ihracattan oluşan bir
insan aktivitesi” olarak tanımlamak mümkün.
Ekonomi bilimini sosyal bir bilim olarak anlamak ve
açıklamak birincisi geleceği öngörmek, ikincisi
olayları kontrol etmek, üçüncüsü de yönlendirmek
gibi üç temel görevi vardır. Ekonomi bilimi temelde
neyin, nasıl ve ne kadar üretileceği sorularına karşılık
bulmaya çalışır. Ekonominin bilindik kuralları
pandemiyle birlikte değişime uğradı. Hızlı değişim ve
dönüşüm geçiren dünya ekonomisinde
normalleşmenin güçlü adımları atılıyor. Ardı ardına
gelen seçim süreçleri ve uygulanan seçim ekonomisi
nedeniyle ülkemizdeki ekonomi küresel ekonomiden
farklı konuma evrildi. Dünyada gıda enflasyonu
düşerken Türkiye'de gıda ve temel ihtiyaç
ürünlerindeki yüksek enflasyon devam ediyor. Bu
haliyle devam ederse dar gelirliler ve engelliler gibi
daha kırılgan kesimler daha büyük sıkıntılar
yaşayacaktır. Ülke ekonomisindeki sıkıntılar küresel
değil Türkiye'ye has sorunlar yaşanıyor” dedi.

GEM VURULMALI!
Yüksek enflasyonun sorunları tetiklediğini

belirten Nural, “Yerel seçim öncesi döviz ve faiz
tahminleri havada uçuşuyor. Bu söylemlerin ne
kadarı spekülatif? Vatandaş bunu tahmin etmeye
çalışıyor. Seçim sonrasına dönük yorumlar ve
beklentiler yurttaşımızı çok yordu. Emekçisinden
işverenine, esnafından ev hanımına kadar herkes
yüksek enflasyonla mücadele edilmesini istiyor.
Enflasyon dolu dizgin giden at misali koşuyor. Yerel
seçimlerin ardından yüksek enflasyona gem
vurulacağını ön görüyorum. İki yöntemden birinin
kullanılacağını tahmin ediyorum. Döviz üzerinde
ciddi bir baskı var. Yerel seçimden sonra bu baskı bir
anda kaldırılarak döviz de şok yükselişler meydana
gelebilir veya faizler dahada üst seviyelere çekilebilir.
Bunlardan birinin veya kontrollü olarak ikisininde
yapılabileceğini düşünüyorum” ifadelerini kullandı. 

KRAL DEĞİL KURAL
Ekonomideki sorunları bürokratların vatandaş

kadar göremediğini vurgulayan ekonomist Dr.
Osman Sirkeci, “Piyasanın kendi belirlediği
değerlemeler, yaptığı değerlendirmeler üzerinden
vardığı sonuçları, arkadan takip eden Merkez
Bankası politikaları artık piyasayı yönetemiyor.
Geçmiş dönemlerde bakanlar ve bürokratlar,
‘Vatandaşlar döviz kurları üzerinden ekonomiyi
değerlendirirler ve yanılırlar’ demişti. Vatandaş
yanılmıyor. Yanılan siyasete göre Merkez
Bankası'nın para politikalarını ayarlamaya çalışan
bürokratlar oluyor. Hazine ve Maliye Bakanı

Mehmet Şimşek de aynı şekilde yeni ekibiyle beraber
‘Seçim ekonomisi yok. Merkez Bankası bağımsız’
diyor. Ama seçimleri yöneten siyasi irade
promosyonlardan emekli maaşlarına kadar her birine
müdahale ederken Merkez Bankası’nın da
politikalarını arkadan belirlemek durumunda
bulunuyor. Belirliyor. Uluslararası Para Fonu (IMF)
Başkanı Kristalina Georgieva’nın, söylediği gibi
dünyanın yarısından çoğunda seçimler var şu anda.
Bu seçim döneminde merkez bankaları bağımsız
olmak için mücadele edecek. Siyaset de buna
müdahale edecek. Bu koşullarda merkez bankaları
piyasanın gerektirdiği bir para politikasının
gerektirdiği kurallarla hareket etmek zorunda.
Etmezlerse ekonomiyi yönetemezler. Ekonomiyi
krallar değil piyasa kuralları yönetebilir” diye
konuştu. 

LİSTE KABARDI!
31 Mart yerel seçimlerinin ardından yapılacaklar

listesinin hayli kabardığına dikkati çeken ekonomist
Osman Sirkeci, “Seçim dönemlerinde ekonomi
politikalarının rasyonel zeminden uzaklaşması uzun

erimli yapısal dönüşümün önündeki en büyük engel.
Seçim sonuçları yeni bir seçim ya da referandumu
önümüze koymazsa 31 Mart seçiminin ardından
ufukta dört yıllık seçimsiz dönem görünüyor. Bu
uzun sürecin etkisiyle seçim sonrası acı bir reçetenin
yurttaşımızı beklediği söylenebilir. Yine seçimden
sonra en az kırk liralık bir dolar kuru vatandaşı
bekliyor. Mevcut duruma göre bir süreliğine de olsa
hızlanmış bir enflasyon temmuz ve ağustos ayı
sonuna kadar bizleri bekliyor. Söylemlerin tam
tersine yüksek oranlı enflasyon kapımızda olacak.
Seçimlerden hemen sonra özellikle kamu sektöründe
kemer sıkmak zorundayız. Sıkı para politikasına
dönmek zorundayız. İktidar kendi harcamalarında
kemer sıkarak örnek olmalıdır. Sadece dar
gelirlilerin kemer sıkması istenirse daha farklı
sorunları beraberinde getirebilir. Bir ülkede
alınabilecek sert önlemler önemli bir ödemeler
dengesi krizi yaratabileceği gibi toplumda genel bir
tedirginliği tetikleyerek bankacılık krizine de sebep
olma riski taşır. Üretimi destekleyen istihdamı riske
etmeyen politikalarla durum dengelenmelidir” diye
konuştu. 

‘Hızlandırılmış enflasyon 
eylül ayına kadar sürecek’

KOSGEB'in 2024-2028 Yılı Stratejik
Planı'ndan yapılan derlemeye göre
Başkanlık, KOBİ ve girişimleri yenilikçi,
rekabetçi, ikiz dönüşüm ve ihracat odaklı
bir yapıya kavuşturarak sürdürülebilir bir
ekonomik gelecek inşa etmek misyonuyla
çalışıyor. Dört amaç, 16 hedef ve 44
performans göstergesinden oluşan plan
kapsamında girişimcilik ekosistemini
güçlendirilecek, yenilikçi ve teknoloji
tabanlı girişimcilik yaygınlaştırılacak,
bölgelere ve teknoloji düzeylerine göre
girişimcilik destekleri verilecek. Odak

alanlarda kuruluşu desteklenen işletme
sayısının planın ilk yılında 21 bin 500,
2028'de 23 bin 500 olması bekleniyor.
Orta yüksek ve yüksek teknoloji
düzeyinde desteklenen işletme sayısının
da bu yıl 2 bin 150, 2028'de 2 bin 350
olması hedefleniyor.

Plan döneminde girişimcilerin iş
kurma ve yürütme konularında bilgi ve
becerileri geliştirilecek. Bu kapsamda
girişimcilik belgesi almaya hak kazanan
kişi sayısının bu yıl 114 bin, 2028'de 120
bin olacağı öngörülüyor. (AA)

KOSGEB destekleriyle büyüyecekler

Rüzgâr enerjisi sektörünün en önemli
küresel buluşma noktaları arasında yer alan
WindEurope, dünyanın en yüksek altıncı
kurulu güç seviyesine ulaşan Türkiye’nin

gövde gösterisine sahne oldu. 
Enerji Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği

(ENSİA), WindEurope’da 20 kişilik heyetle
fuarda yer aldı. İspanya’da düzenlenen fuarı

değerlendiren ENSİA Yönetim
Kurulu Başkanı Alper Kalaycı,
rüzgâr enerjisi sektörüne farklı
disiplinlerde hizmet veren
kurumsal üyelerin ve İzmir
Kalkınma Ajansı’nın yer aldığı
şemsiye stantta ziyaretçilerini
ağırladıklarını belirterek,
“WindEurope gibi buluşmalarda
sektörün her sene daha fazla
firma ile yer almasından büyük
mutluluk duyuyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

ENSİA’dan İspanya’ya Wındeurope çıkarması
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, "Milli
gelirimizin 2002'de 230 milyar dolar
olduğunu düşünürsek geçen yıl 1
trilyon 118 milyar doları aştığımız
söylersem bu milli gelirin yaklaşık dört
buçuk katı arttığının delilidir. Yani, bir
Türkiye'ye dört buçuk Türkiye
ekonomisi daha eklenmiş demektir
üretim anlamında" dedi.Türkiye'de son
20 yılda ortalama yıllık 1 milyon ile 1
milyon 400 bin arasında daire
satıldığını aktaran Bolat, "400 tünel
yapıldı, viyadükler yapıldı. Tüp geçitler
yapıldı. Vatandaşımız rahatça ulaşım
yapabilsin, işine gitsin, memleketine
gitsin, ticaretine gitsin, tatiline gitsin
diye yapıldı" diye konuştu. (AA)

Kira bedelinin
belirlenmesinde
arabuluculuk- 4

Kira tespit davası açmadan önce
ihtarname çekilmesi zorunlu mudur?

İhtarname çekilmesi zorunluluğu
bulunmamaktadır. Ancak, yargılama
yoluna gidilmeksizin, ihtarnamedeki
hususların karşı tarafça dava
açılmaksızın kabul edilebilme ihtimali
nedeniyle, ihtar çekilmesi
önerilmektedir.

Kira dönemi içinde açılacak tespit
davasının mevcut dönem için
belirlenmesi isteniyorsa, bu durumda
kira dönemi başlangıcından en az 30
gün önce eline geçecek şekilde kiracıya
ihtarname çekilmesi zorunluluğu
bulunmaktadır. Aksi halde, kira tespiti
bir sonraki dönem için karara bağlanır.

Kira tespit davası ne zaman açılır?
Kira tespit davası her zaman

açılabilir. Ancak, belirlenecek yeni
bedelin yeni kira döneminde geçerli
olması isteniyorsa; birinci yöntem,
tespit davasının yeni kira döneminin
başlangıcından en az 30 gün önce
açılmasıdır. İkinci yöntem ise yeni kira
döneminin başlangıcından en az 30
gün önce davalıya yeni rakam
belirlenerek kira bedelinin tespiti için
dava açılacağına ilişkin ihtarname
tebliğ edilmesidir. 

Kira sözleşmesinde artırım oranı
belirlenmiş ise, ihtar gerekmeksizin
kira dönemi sonuna kadar dava
açılabilir.

Kira tespit davasını kim açabilir?
Malik, intifa hakkı sahibi veya

malikin yetkilendirdiği kişi kiraya
veren olmuşsa, bu şahıs davayı açabilir.
Taşınmaz üzerinde paylı mülkiyet
varsa her paydaş kendi payı oranında
açabilir. Miras yoluyla intikal etmiş ve
elbirliği mülkiyet ilişkisi arsa, birlikte
dava açılması veya davaya katılmaları
gerekmektedir.

Kira tespit davasının davalısı kimdir?
Kira sözleşmesinin tarafı olan kiracı

veya kiracılar aleyhine açılır. Kiracı
gerçek kişi olabildiği gibi, tüzel kişi de
olabilir.

Kira tespiti davası açılması koşulları
nelerdir?

1.Taraflar arasında bir kira
sözleşmesi bulunmalıdır

2.Tarafların bu davayı açmasında
hukuki yararları olmalıdır.

3.Arabuluculuk başvurusu yapılmış
ve sonuçlandırılmış olmalıdır.

Yeni kira bedelini taraflar
sözleşmede serbestçe belirleyebilirler
mi?

6098 Sayılı Borçlar Kanunu’nun 344.
maddesinde bu konu düzenlenmiştir. 

Tarafların yenilenen kira
dönemlerinde uygulanacak kira
bedeline ilişkin anlaşmaları, bir önceki
kira yılında "tüketici fiyat endeksindeki
oniki aylık ortalamalara göre değişim"
oranını geçmemek koşuluyla
geçerlidir. Bu kural, bir yıldan daha
uzun süreli kira sözleşmelerinde de
uygulanır.

Kira sözleşmesinde artış oranı
belirlenmediyse durum nasıldır?

Taraflarca bu konuda bir anlaşma
yapılmamışsa kira bedeli, bir önceki
kira yılının "tüketici fiyat endeksindeki
on iki aylık ortalamalara göre değişim"
oranını geçmemek koşuluyla hakim
tarafından, kiralananın durumu göz
önüne alınarak hakkaniyete göre
belirlenir

İzleyen yazımızda farklı soruların
yanıtları sürecektir.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com

‘Milli gelirimiz 4  buçuk kat arttı’
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Oruç tutan kalp rahatsızlığı
olan kişilere beslenme
tavsiyesinde bulunan Prof. Dr.
Hakan Akıllı, orucun uygun bir
şekilde tutulduğu zaman kalp
açısından hiçbir sorunun
olmadığını ifade etti. Prof. Dr.
Hakan Akıllı, “Özellikle oruç
tutan kalp hastalarına iftarda
çok fazla yemek yememelerini,
iftarda bir miktar besinle
oruçlarını açmalarının
ardından, 1,5, 2 saat sonra
tekrar bir ara öğün yapmalarını
ve daha sonra sahurda
yemelerini istiyoruz” diye
konuştu.

Kalp rahatsızlığı
olanların iftarda birden
yemeğe yüklenmesinde
sağlık sorunlarının ortaya
çıkabileceğini belirten Prof.
Dr. Akıllı, “Çok fazla yediğimiz
zaman kalp hızında artma,
tansiyonda dengesizlik,
tansiyonda düşme ve çıkma gibi
şeylere yol açabilir. Eğer altta
yatan bir kalp hastalığımız varsa 

kalp hızımızın artması,
tansiyondaki inişler, çıkışlar,
çeşitli hastalıkları, göğüs ağrısı,
nefes darlığı gibi semptomları

tetikleyebilir” dedi. Orucun
kalp üzerinde olumlu

etkilerinin olduğunu da
söyleyen Prof. Dr. Akıllı,
“Eğer son 3 ay içerisinde

bir kalp krizi geçirdiyseniz,
stent takıldıysa biz bu

hastalara ilk 3 ay içerisinde
oruç tutmalarını önermiyoruz.
Bypass ameliyatından sonra da
6 ay sonra oruç tutmalarını
öneriyoruz" ifadelerini kullandı.
(İHA)

Kalın bağırsak (kolon) kanserinin Türkiye'de en
sık görülen üçüncü kanser türü olduğunu belirten
Bodrum Amerikan Hastanesi Gastroenteroloji ve
Hepatoloji Uzmanı Dr. Emin Yekta Kişioğlu, erken
tanı ve tedavinin hayat kurtardığını söyledi. Uzm.

Dr. Kişioğlu, “Kolon kanseri taraması
kolonoskopi, sigmoidoskopi, dışkıda gizli kan

veya DNA testi gibi testlerle yapılabilir
ancak kolonoskopi diğer testlerden daha
üstündür ve seçilmesi gereken testtir.
Ailesinde benzer kanser hikayesi olanlar
ise eğer yakınına 50 yaşın üzerinde tanı

konduysa 40 yaşında, 50 yaşın altında tanı
konduysa, yakınından 10 yıl önce kolonoskopi

olmalıdır” dedi. (Haber Merkezi)

Erken tanı ve tedavi 
hayat kurtarıyor

Dünyada yaklaşık 10 milyon kişinin tüberküloz
hastalığına yakalandığına dikkati çeken Prof. Dr.
Tevfik Özlü, “Tüberküloz hastalığı uzun süren
öksürük, balgam çıkarma, bazen balgamda kan
gelmesi, iştahsızlık, zayıflık, halsizlik,
yorgunluk, kilo kaybı, ateş ve gece
terlemeleridir. Akciğer grafisi ve balgam
mikroskopisi ile tanısı konulur. Tüberküloz
tedavi edilebilir hastalıktır. Enfekte olanlar
arasından HIV pozitif, organ nakli veya böbrek
yetmezliği olan kişiler hastalığa ilerleme
konusunda daha yüksek riske sahiptirler.
Tüberküloz ile enfekte ve yüksek riskli kişilere
enfeksiyonun hastalığa ilerlemesini asını
durdurmak için önleyici tedavi uygulanır” dedi. 

‘Verem, korkulacak
bir hastalık değil!’

Kalp hastalarına uyarı:
İftarda aşırı yemeyin!

Yapay zeka destekli 
ameliyatla gelen şifa
Gürcistan’ın Batum şehrinde yaşayan Davit Georiga, reflü şikayetiyle başvurduğu İEÜ Medical
Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle yapılan ameliyatla sağlığına kuvaştu

Batum’da yaşayan 2 çocuk
babası diş hekimi Davit Georiga,
mide yanması şikayetiyle
ülkesinde birçok farklı sağlık
kuruluşuna başvurdu ancak sonuç
alamadı. Bunun üzerine Georiga,
yaptığı araştırmaların ardından
aldığı tavsiyeler ışığında İEÜ
Medical Point Hastanesi’ne geldi.
Yapılan tetkiklerde mide fıtığı ve
reflüsü olduğu belirlenen Georiga,
genel cerrahi bölümünden Prof.
Dr. Özgür Fırat ve Doç.Dr Tayfun
Yoldaş liderliğindeki genel cerrahi
ekibi tarafından Da Vinci Robotik
Cerrahi teknolojisiyle ameliyat
edildi. 

Başarılı bir ameliyat geçiren

Georiga, ülkesinde dönmeden
önce son kez Medical Point
Hastanesi’ne kontrole geldi.
Ameliyatının başarılı geçtiğini
anlatan Georiga, “Midemde
sıkıntı vardı. Sürekli bir yanma
oluyordu. O yüzden ses tellerim
de zarar gördü. Ben de İEÜ
Medical Point Hastanesi’ne gelip
Özgür hocama tedavi oldum.
Ameliyatım iyi geçti ve çok iyiyim.
Hiçbir şikayet kalmadı” dedi.
Georiga, ameliyatının Da Vinci
robotik cerrahi teknolojisiyle
yapıldığı için de çok şanslı
olduğunu, 2 günde hayatının
normale döndüğünü sözlerine
ekledi. Gürcü hastanın tek

ameliyatta iki hastalığının tedavi
ettiklerini belirten Prof. Dr. Özgür
Fırat, “Hastamız uzun yıllardır
reflüden muzdarip olmuş ve
hastalığı ses kısıklığına kadar
varmış. Bu durum reflünün ileri
dönem etkilerinden. Yani mide
asidinin boğaza kadar tahribat
yarattığını gösteriyor. Reflüsünün
kaynağının mide zeminindeki fıtık
olduğunu tespit ettik. 2 sorunu
aynı ameliyatta gidermek teknik
olarak da mümkün. Benim de
uzun yıllardır robotik cerrahi de
dahil olmak üzere 15 yıldan fazla
yaptığım bir ameliyat. Kendisini
de robotik cerrahi teknolojisi
yardımıyla ameliyat ettik. Bir gece

misafir edip ertesi gün taburcu
ettik. Hastamız kendi ülkesine
dönmeden önce son bir kontrol
yaptık. Durumu gayet iyi” dedi.
Teknolojiyi yakından takip
ettiklerine vurgu yapan Fırat,
“Geleneksel ameliyatları kapalı
ameliyatlar izledi. Şimdi de yapay
zekanın desteklediği robotik
cerrahi sistemi hastanemizde
kuruldu. Biz de bu ameliyatta
robotik cerrahi teknolojisini
kullanma şansına sahip olduk.
Ben cerrah konsolunda ameliyat
yaparken cerrahi ekibimiz de her
ihtimale karşı hastanın başında
yer alıyor” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

25 Mart 2024 Pazartesi10 EĞİTİM-SAĞLIKEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz

Ýzmirin Sesi Kuruluþ Tarihi:10.08.1960
Yýl: 64 Sayý: 20093 25 Mart 2024 Pazartesi

EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 

DAĞITIM
Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com

UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Baharın
muhteşem
ikilisi;
bakla ve
enginar 

Baharın gelmesiyle kış sebzeleri
tezgahları terk ederken bakla ve
enginar gibi sebzeler de yerini almaya

başladı. Şüphesiz birbirine en çok yakışan iki
sebze bakla ve enginarın faydaları saymakla
bitmiyor. 

Enginarın faydaları: Karaciğer vücutta
metabolik olayların gerçekleşmesini sağlayan
en etkili organdır ve kendini yenileyebilme
özelliğine sahiptir. Bu yenilenmeyi sağlamak
için bazı besinlerin tüketimi oldukça
önemlidir. Enginar bu besinlerden biri.
Doymuş yağ oranı çok düşük olup kolesterol
içermemektedir. Kalp sağlığı için önemlidir.
Ayrıca, kan kolesterolünün dengede
tutulmasında etkilidir. İçeriğinde bulunan
luteolin, kötü kolesterol LDL seviyesinin
dengelenmesinde büyük önem taşır.

Antioksidan olan C vitamininin kaynağı
enginar, bu özelliği sayesinde vücudun serbest
radikallere karşı savunma mekanizmasını
güçlendirir. Yüksek posa içeriğine sahip
enginar kabızlık sorunu yaşayan kişiler için
önemli besindir. Enginar taze olduğu takdirde
inülin etkisini göstererek şeker hastalarında
kan şekerini dengeleyici rol oynar. İçeriğinde
bulunan sinarin maddesi sayesinde enginarın
karaciğer, safra kesesi ve böbrek
fonksiyonlarında faydalı olduğu
gözlemlenmiştir. Safra salgılanmasını
artırarak hazımsızlık ve diğer sindirim
şikayetlerinin azalmasına etki eder.
Karaciğerin detoksifikasyon işlevi vardır.
Enginar vücudun toksinlerden korunması
karaciğere detoksifikasyon işlevinde
yardımcıdır.

Baklanın faydaları: Vitamin, mineral ve
protein içeriği zengin bir sebzedir. 100 gram
taze bakla tükettiğinizde günlük bakır
ihtiyacınızın yaklaşık yüzde 90’ını, demir
ihtiyacınızın yüzde 80’ini, manganez
ihtiyacınızın yüzde70’ini, fosfor ihtiyacınızın
yüzde 60’ını ve potasyum ihtiyacınızın yüzde
25’ini karşılarsınız. 

Besinler içerisinde en iyi potasyum
kaynaklarındandır. Potasyum, kan basıncının
düşürülmesinde rol oynar ve kalbi korur.
Demir, kana oksijenin taşınmasına ve bakırla
birlikte kırmızı kan hücrelerinin yapımına
yardımcı olur. Fosfor ise kemiklerin yapısında
bulunan bir mineraldir ve kemik sağlığını
korur. Manganez ise enerji metabolizmasında
rol oynar.

Dopamin içeriği yüksektir, bu özelliği ile
Parkinson hastalığına karşı koruyucudur.
Ancak Parkinson hastalığı için ilaç kullanan
kişilerin dikkatli tüketmeleri gerekmektedir.
Kolesterol ve şeker dengesi için de önemli bir
sebzedir.

İşte baklalı enginar tarifi:
Malzemeler:
- 4 adet enginar
- 1 su bardağı yeşil bakla
- 1 büyük soğan
- 2 diş sarımsak
- 2 yemek kaşığı zeytinyağı
- 1 limonun suyu
- Tuz
- Karabiber
- Yarım su bardağı su
Yapılışı:
1. Enginarların dış kabuklarını temizleyin

ve saplarını kesin. Limonlu suya koyarak
kararmasını önleyin.

2. Soğanı ve sarımsakları doğrayın.
3. Geniş bir tencerede zeytinyağını ısıtın.

Soğan ve sarımsakları ekleyip yumuşayana
kadar kavurun.

4. Daha sonra baklaları ekleyin ve birkaç
dakika kavurun.

5. Enginarları suyunu süzüp tencereye
ekleyin. Üzerine tuz, karabiber ve yarım su
bardağı su ilave edin.

6. Tencerenin kapağını kapatın ve
enginarlar yumuşayana kadar pişirin. Pişme
süresi yaklaşık 20-25 dakika olabilir.

7. Pişen baklalı enginarları servis tabağına
alarak sıcak olarak servis yapın.

Afiyet olsun!
Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com
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Bornova 1877 farklı mağlup
TFF 3'üncü Lig 3'üncü Grup'ta

play-off hattındaki iki Ege
temsilcisinin mücadelesinde
Kuşadasıspor evinde Bornova
1877'yi rahat mağlup etti: 4-1.

Kuşadası Özer Türk
Stadı'ndaki maça konuk ekibin
taraftarları misafir tribünün
yetersizliği gerekçesiyle
alınmadı. Ev sahibi, 2'nci
dakikada Taha Yalçıner, 24'üncü
dakikada Yavuz Selim, 43'üncü

dakikada Abdullah'ın golleriyle
devreyi 3-0 önde tamamladı.
İkinci yarıda Eren'in 58'inci
dakikada kırmızı kart görmesiyle
10 kişi kalan Bornova, 69'uncu
dakikada Sabahattin'in golüyle
biraz olsun umutlansa da 75'te
Aykut skoru belirledi. Bu skorla
evindeki son iki maçı kazanan
Kuşadasıspor puanını 39'a
çıkardı. Bornova ise 40 puanda
kaldı. (DHA)

İHALE KONUSU            : İzmir Ekonomi Üniversitesi tarafından Medya Planlama
ve Satın Alım hizmetine ait ihale yapılacaktır.
İHALENİN YAPILACAĞI TARİH : 05.04.2024 Cuma 
İHALENİN YAPILACAĞI  SAAT : 13:30
İHALE USULÜ : Açık İhale Usulü İhaledir.
İHALENİN YAPILACAĞI ADRES: Sakarya Cad. No:156 Balçova / İzmir
İHALE MİKTARI                            : 1 takım
ŞARTNAME BEDELİ                   : 1.000 TL
BANKA                                          : Vakıfbank İzmir Ticari Şube
IBAN NO                                        : TR30 0001 5001 5800 7296 0690 63
İhale Dokümanlarına ait link:
https://ieucloud.izmirekonomi.edu.tr/index.php/s/eyAnxB3MeQ6qefJ
İhaleye katılım koşulları; İhale Dosyası İzmir Ekonomi Üniversitesi Satın Alma Müdürlüğü
Fevzi Çakmak Mahallesi Sakarya Cad. No:156 35330 Balçova / İZMİR adresinden veya
www.ieu.edu.tr ya da www.izto.org.tr adreslerinden ücretsiz görülebilir. Ancak teklif vermek
isteyenlerin ihale dosya bedelini, yukarıda belirtilen hesaba 1.000 TL yatırılıp, yatırıldığına
dair dekont ihale zarfın içinde bulunmalıdır. Doküman satış bedeli yalnızca bankaya
yatırılmaktadır. Makbuz karşılığı elden ödeme alınmamaktadır. 
İsteklilerin Doküman Satın Alındığına İlişkin Formu (linkte yer almaktadır) ihale
bedelini ödedikleri tarihte satinalma@ieu.edu.tr adresine mail atmaları, ayrıca
belgenin aslını ihale dosyasında sunmaları gerekmektedir.
İsteklilerin teklif başvurusunda aranacak zorunlu belgeler:
a) Tebligat için adres beyanı ve ayrıca irtibat için telefon ve varsa faks numarası ile
elektronik posta adresi.
b) Mevzuatı gereği kayıtlı olduğu Ticaret ve/veya Sanayi Odası veya Meslek Odası belgesi;
1) Gerçek kişi olması halinde, ihalenin yapıldığı yıl içerisinde alınmış, Ticaret ve/veya
Sanayi Odası veya Meslek Odasına kayıtlı olduğunu gösterir belge.
2) Tüzel kişi olması halinde, tüzel kişiliğin siciline kayıtlı bulunduğu Ticaret ve/veya Sanayi
Odasından veya alıcı merkezinin bulunduğu yer mahkemesinden veya benzeri bir makamdan,
ihalenin yapıldığı yıl içerisinde alınmış, tüzel kişiliğin sicile kayıtlı olduğuna dair belge.
c) İhaleye katılma ve ihalenin kazanılması sonucunda maddi şartların gereğini imza ile
taahhüt altına alma yeterliliğini haiz olduğunu açıkça ifade eden imza beyannamesi veya
imza sirküleri;
1) Gerçek kişi olması halinde, noter tasdikli imza beyannamesi.
2) Tüzel kişi olması halinde, şirket ortaklarının hisse durumlarını ve şirketteki görevlerini
belirten, son durumu gösterir Ticaret Sicil Gazetesinin aslı veya noter tasdikli örneği ile
tüzel kişiliğin noter tasdikli imza sirküleri.
d) İstekli adına vekâleten iştirak ediliyorsa, isteklinin adına teklif vermeye yetkili olduğuna
dair noter tasdikli vekâletname ile noter tasdikli imza beyannamesi veya imza sirküleri.
e) İhaleye katılmaya engel bir durumu olmadığına ilişkin yazılı taahhütname.
f) Ortaklık Durum Beyannamesi Formu.
g) İsteklinin ortak girişim olması halinde halinde şekli ve içeriği şartnamede belirlenen ortak
girişimler hakkında form.
İsteklinin ortak girişim olması halinde (b), (c) ve (e) de yer alan belgelerin her bir ortakça
ayrı ayrı verilmesi gerekir.
ğ) Teklif Mektubu. (ihale dokümanlarının yer aldığı yukarıdaki linkte verilen doküman
üzerinde fiyatlandırma yapılacaktır.)
h) İhale katılım bedeli ödendi belgesi, makbuzu veya dekontu.
ı) Türkiye'nin veya kendi ülkesinin mevzuat hükümleri uyarınca kesinleşmiş sosyal güvenlik
prim borcu olmadığına dair son teklif verme tarihinden önceki bir ay içinde alınmış belge.
i) % 3 tutarında Geçici Teminat Mektubu. 
j) İş deneyim belgesi; 

İstekliler, Sektör bilgisi ve iş yeterliliğini ispat eden 2021, 2022 veya 2023 yıllarına ait,
teklif edilen bedelin %50’si tutarındaki tek bir sözleşme kapsamında fatura veya iş bitirme
belgesini ibraz edecektir.
k) Ajansın Google iş ortaklığı belgesi ile Facebook yetki sertifikalarına sahip olduğunu
kanıtlar belge.
l) Teknik Şartname, İdari Şartname ve Sözleşme örneği. (her sayfası kaşe ve imzalı olmalıdır)
m) Teknik Şartnamede talep edilen diğer belgeler.
İhaleye girmek isteyen firmaların;  teklif ve belgeleri içeren kapalı zarftaki dosyalarını en
geç 05.04.2024 Cuma günü saat 12:30’a kadar ile  Üniversitemiz Satın Alma
Müdürlüğü’ne teslim etmeleri gerekmektedir. Posta ile gönderilecek tekliflerin de en geç
05.04.2024 Cuma günü saat 12:30’a kadar ulaştırılması şarttır.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                       (Basın: 2008524)

İZMİR EKONOMİ ÜNİVERSİTESİ

Karşıyaka yarışa tutundu
TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup'ta evinde Anadolu Üniversitesi'ni 90+9'uncu dakikada santrası bile yapılmayan penaltı golüyle 
1-0 mağlup eden Karşıyaka rakibinden ilk yarıdaki yenilginin rövanşını alırken, şampiyonluk yarışını da sürdürmeyi başardı

ANADOLU Üniversitesi'ne sezonun ilk
yarısında 2-1 öne geçmişken 90+6'ncı
dakikada yediği golle 3-2 yenilen
Karşıyaka, İzmir'deki rövanşı aynı şekilde
son anda kazandı. Skorer ismi Enes
Nalbantoğlu'nun son dakika penaltısıyla
çok kritik bir galibiyet alan yeşil-kırmızılı
ekip, 42 puanla play-off oynamayı büyük
oranda garantilerken şampiyonluk ve
ikincilik yarışından da kopmadı.

ERGÜLLÜ: VAZGEÇMEK YOK
Karşıyakalı futbolcular maç sonrası

hayati 3 puanı tribündeki Başkan İlker
Ergüllü ve yönetimle karşılıklı tezahürat
yaparak kutladı. "Vazgeçmek yok" diyen
Başkan Ergüllü, "Şansız bir şekilde
kaybettiğimiz Elazığ deplasmanı sonrası
ayağa kalkmamız açısından önemli üç
puan aldık. Özellikle bay haftasını iyi
değerlendirdiğimizi düşünüyorum.
Galibiyetin son dakika da olması ayrı bir
heyecan getirdi farklı bir mutluluk getirdi.

Taraftarımızdan futbolcularımıza, teknik
heyetimizden kulüp personelimize kadar
yaşadığımız bütünleşme, inanç ve çaba bizi
hedefe götürecek inşallah. Vazgeçmek
yok" açıklamasını yaptı.

SÖZERİ: İNANCIMIZI KAYBETMEDİK
Karşıyaka Teknik Direktörü Erkan

Sözeri, son haftalarda kötü sonuçlar
almalarına rağmen inançlarını hiç
kaybetmediklerini söyledi. Sözeri, "Son
haftalarda açıkçası çok iyi sonuçlar
almadık. 

Böyle bir camiaya hizmet ederken
mahcubiyet duyduk. Maçta iyi mücadele
ettik ama son dakikada gelen golü ayağa
kalkma olarak değerlendiriyoruz. Bize
inananları mahcup etmedik. Son
haftalarda talihsiz goller yedik. Hiçbir
şeyin imkansız değil. Şampiyonluk ve
ikincilik için mücadele edeceğiz ama
olmazsa takımı play-off'a hazırlayacağız"
diye konuştu. (DHA)

Pınar KSK ağır yaralı
AVRUPA'DAN üst üste

üçüncü yıl erken elendikten
sonra bu sezon tek hedefi
olarak kalan Basketbol Süper
Ligi'nde en yakın rakibi
Beşiktaş'a deplasmanda 49
sayı farkla 115-66 yenilen
Pınar Karşıyaka büyük hayal
kırıklığı yaşarken taraftarını da
çok kızdırdı. Bu yenilginin
ardından birçok yeşil-kırmızılı taraftar,
antrenör Ufuk Sarıca'yı istifaya davet
etti.Ligde üst üste 3 galibiyet alıp normal

sezonu ilk 4 sıra içerisinde
bitirmeyi büyük oranda
garantiledikten sonra üçüncülük
yarışında Beşiktaş'a konuk olan
Karşıyaka henüz ilk periyotta 18
sayı farkla geriye düştü. İkinci
periyotta yabancılardan Carey de
sakatlanınca yeşil-kırmızılılar
tamamen oyundan koptu. Henüz
üçüncü periyotta rakibine rekor

oranda 93 sayı şansı veren İzmir ekibi, 51
sayı farkla geriye düştüğü maçtan 115-66
yenik ayrıldı.(DHA)

Fotoğraf: Erkan kart
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EVİNDE Kırşehir FK ile karşı karşıyla gelen sarı-
lacivertliler, maçı 4-1 kazanıp 7'de 7 yaparak lider
Esenler Erokspor'un kaybettiği haftayı çok iyi
değerlendirdi. Bucaspor 1928 maçın 24'üncü
dakikasında Erhan'ın golüyle 1-0 öne geçti. İzmir
ekibi 35'inci dakikada bu kez Mehmet Sak ile bir
gol daha buldu ve tabela 2-0 oldu. Konuk Kırşehir
FK 45'inci dakikada Fatih'in golüyle farkı bire
indirip umutlandı: 2-1. İlk devreyi 2-1 galip

tamamlayan Bucaspor 1928, 75'te golcüsü Ömer
ile golleri üçledi ve rahatladı: 3-1. Maçta son sözü
89'da Bucaspor 1928 adına Erdal söyledi: 4-1. Bu
galibiyetin ardından Bucaspor 1928 puanını 63'e
çıkardı. Bucaspor ile Esenler Erokspor arasında
bitime 6 maç kala fark 4 puana indi. Bu haftaya
kadar Bucaspor 1928'in 1 puan önünde yer alan
Vanspor ise Karacabey Belediyespor
deplasmanından 2-2'lik beraberlikle ayrıldı. (DHA)

STAT: Yeni Buca
HAKEMLER: Burak Demirkıran, Hakan Erkan,
Faruk Yağlı
BUCASPOR 1928: Korcan - Çağrı, Mehmet
Sak (Dk. 87 Salih), Sadi (Dk. 79 Erdal),
Mehmet Erdem, Emre, Nizamettin, Sefa (Dk.
67 Osman), Erhan, İsmail Haktan (Dk. 46
Yasin), Ömer
KIRŞEHİR FK: Siraç- Hüseyin Solaklı (Dk. 46
Görkem), İsmail, Cihan, Nurullah, Furkan (Dk.
79 Eser), Tunahan (Dk. 73 Tolga), Selimcan,
Kağan (Dk. 79 Yavuz), Hüseyin Ekici (Dk. 79
Mert Batuhan), Fatih
GOLLER: Dk. 24 Erhan, Dk. 35 Mehmet Sak,
Dk. 75 Ömer, Dk. 89 Erdal (Bucaspor 1928),
Dk. 45 Fatih (Kırşehir FK)
SARI KARTLAR: Mehmet Sak, Yasin,
Nizamettin, Osman (Bucaspor 1928), Furkan,
Nurullah, Tunahan (Kırşehir FK)

MAÇIN KARNESİ

4-1
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta zirve mücadelesi
veren Bucaspor 1928 galibiyet serisini sürdürdü
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta yer alan
Altınordu, Bornova Aziz Kocaoğlu Stadı'nda
oynanan karşılaşmada lider Esenler
Erokspor'u 2-1 yenerek kümede kalma
yolunda dev bir adım attı. Bu galibiyetle 34
puana yükselen kırmızı-lacivertliler oldukça
rahatladı. Altınordu, iç sahada oynadığı son 5
maçı da kazanmayı bildi. Evindeki son
yenilgisini Beyoğlu Yeni Çarşı takımına karşı 

2-0'lık skorla alan İzmir temsilcisi, Bursaspor,
Adıyaman FK, Kırşehir FK, Zonguldak
Kömürspor ve Esenler Erokspor maçlarını
kazanmasını bildi. Altınordu, deplasmanlarda
ise sadece 1 kez kazanabildi. Teknik direktör
Atilla Küçüktaka, Erokspor karşısında oynanan
futbol ve gelen 3 puanın kendilerini çok mutlu
ettiğini, hedeflerinin galibiyet serisi yakalamak
olduğunu dile getirdi. (DHA)

Fotoğraf: Erkan kart
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Yunanistan'ın popüler turizm
merkezlerinden Sakız Adası, geçtiğimiz
günlerde eğlenceli bir karnavala ev
sahipliği yaptı. Homeros'un adası olarak
da bilinen ve tüm dünyadan turistlerin
ziyaret ettiği Sakız Adası’nın en önemli
karnavallarından Mostra Karnavalı, bu yıl
da keyifli görüntülere sahne oldu. Çeşitli
müzikler eşliğinde, rengarenk insanlarla
dolan sokaklarda adeta bir bayram havası
yaşanan festivalin bu yıl sıra dışı bir
konuğu vardı. İzmir'den katılan dev
kuklalar festivalin gözdesi olurken, ilk kez
bir Türk ekibinin korteje katılması,
karnavalın çeşitliliğini ve kültürel
zenginliğini artırdı. (İHA)

Yüzlerce yıl İzmir’in bereketini tarihi çarşısında
çoğaltan Kemeraltı’nı daha farklı bir gözle ve
bilinmezlikleriyle deneyimlemek isteyenleri
“Kemeraltı’nın Yüzleri”, “Yaşayan Kemeraltı
Rehberi” kitapları bir araya getiriyor. Yaklaşık 20
gün önce raflarda yerini alan kitaplar şimdiden
meraklılarının gözdesi haline gelirken kitabın
yazarları Cumhuriyet döneminden sonra ilk defa
böyle detaylı bir araştırma yapıldığını ve her
İzmirlinin kendisinden mutlaka bir parça
bulduğunu belirtti.  Prof. Dr. Melek Göregenli’nin
hazırladığı ve birçok yazarın makalelerinin yer
aldığı “Kemeraltı’nın Yüzleri” kitabında tarihi
çarşının ve kültürel çeşitliliğin izleri konu
alınıyor.  (Haber Merkezi)

Hat yazılarıyla
tam bir şaheser
Edirne'nin abidevi eserlerinden Eski

Cami, birbirinden güzel hat
yazılarıyla ön plana çıkıyor. Özgün
mimarisiyle ziyaretçilerin ilgisini
çeken caminin en önemli özelliği ise
hat yazıları. Caminin dış duvarları
dahil olmak üzere iç mekan duvarları
ve payelerinde celi sülüs tekniğiyle
yazılmış yazılar buluyor. Her biri
sanat eseri niteliğinde olan
yazılarıyla meşhur olan caminin hat
yazıları 18. yüzyıldan 20. yüzyıla
kadar farklı dönemlerde yazıldı. Eski
Cami İmamı İsmail Şen, Bursa'daki
Ulu Cami'nin kardeşi olarak
nitelenen caminin yazılarıyla ön
plana çıktığını söyledi. (AA)

‘Anı ve Kültür Evi’nde 
ZAMANDA YOLCULUK
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Türkiye’nin aydınlanmasının en önemli adımlarından
Köy Enstitüleri’nin anılarını Konak Tan Mahallesi’nde tarihi bir binada yaşatıyor
ÇAĞDAŞ NESİLLER İÇİN
İzmir Büyükşehir Belediyesi Kent

Arşivi, Müzeler ve Kütüphaneler
Şube Müdürlüğü ve Yeni Kuşak Köy
Enstitülüler Derneği iş birliğiyle
hayata geçirilen “Köy Enstitüleri Anı
ve Kültür Evi” genç
Türkiye
Cumhuriyeti’nin
eğitimli, çağdaş,
modern bir nesil
yetiştirme
hedefinin
özgün projesi
Köy
Enstitülerini konu alıyor.  

ÖĞRENCİLERİN EMEĞİ
Konak Tan Mahallesi’nde bulunan anı evi,

dönemin Köy Enstitüleri’nde okuyan
öğrenciler tarafından yapılan,
kullanılan araç ve gereçler, tarihi belge,
fotoğraf ve kayıt defterlerinin yanı sıra
600 kitap ve dijital kütüphanesiyle gelen
ziyaretçilerin ilgi odağı. Sorumlu Özgür
Ceylan, en yoğun ilgiyi öğretmenlerden
gördüklerini söyledi. (Haber Merkezi)

Tarihi Çarşı’nın sırrı
bu kitaplarda saklı 
Tarihi Çarşı’nın sırrı
bu kitaplarda saklı 
Tarihi Çarşı’nın sırrı
bu kitaplarda saklı 

İzmir’in kuklaları
Mostra’nın gözdesi

Kerpe koyunda yürütülen Karadeniz'in
ilk bilimsel su altı kazısında ulaşılan
tarihi eserler, her dönem tarih
sahnesindeki yerini alan ve "Kalpe"
ismiyle
bilinen
bölgenin
saklı kültür
hazinesini
bir kez
daha gözler
önüne
serdi.
Milattan
önce 4. yüzyıldan, milattan sonra 12.
yüzyılına kadar uzanan onlarca tarihi
eserin çıkarıldığı Kerpe, bu yıl
tamamlanması planlanan projeyle
dalış turizmine yeni bir ivme
kazandıracak "su altı arkeoparkı"
olacak. (İHA)

Dalış turizminin
merkezi olacak

MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ
MOZAİK TUTKUNLARI
MUTLAKA GÖRMELİ

Kastamonu'da etkili olan kar yağışı sonrası
beyaza bürünen ormanlar, havadan

görüntülendi. Kar
yağışının ardından

yaklaşık yüzde
67'si
ormanlarla
kaplı kentin
beyaza
bürünmesi,

güzel
görüntüler

ortaya çıkardı.
Doğa fotoğrafçısı

Cebrail Keleş, “Özelikle ormanların
üzerindeki bu beyaz örtü bizim gibi
doğa fotoğrafçıları için eşsiz
görüntüler sunuyor" dedi. (AA)

SERGİNİN GÖZBEBEĞİ
Dr. Mehtap Erkur ilk kişisel sergisi
‘Hayatın Özünde Mutluluk’u, İzmir GT
Art Sanat Galerisi’nde
sanatseverlerin beğenisine sundu.
1985'te National Geographic dergisine
kapak olan "Afgan kızı" olarak tanınan
Sharbat Gula’nın fotoğrafından
örneklenerek yapılan cam mozaik
tablo serginin gözbebeği oldu.

2 NİSAN’A KADAR AÇIK
Dr. Mehtap Erkur; “Bakışlarındaki korku
ve aynı zamanda o hüznü yansıtmam
gerekiyordu. Bunu minik cam parçaları
kullanarak yapmak ne kadar
mümkündü? Üzerinde epey bir çalıştım
fakat eseri tamamladıktan sonra
fotoğraftaki o ruhu cama geçirmeye
çalıştım’’ dedi. Sergi, 2 Nisan’a kadar
açık kalacak. (Haber Merkezi)

Doğanın parmak
ısırtan güzelliği


